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رئیس قوه قضاییه گفت: در مقوله تأمین آزادی های مشروع هم به لحاظ نظری و هم به لحاظ عملی نیاز به کار و تدقیق بیشتر است. به گزارش ایسنا به نقل 
از مرکز رسانه قوه قضاییه، حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای، امروز دوشنبه )۱۲ تیر( طی سخنانی در نشست شورای عالی قوه قضاییه، با اشاره به 
در پیش بودن عید سعید غدیر، ضمن تبریک و تهنیت عیدالله الاکبر و همچنین ولادت با سعادت امام هادی )ع(، اظهار کرد: »نبوت« و »ولایت« و »قرآن« 
سه نعمت بسیار بزرگ و هدایتگری هستند که متأسفانه بشریت نتوانسته قدر و منزلت والای آن ها را به صورت کامل و جامع درک کند. محسنی اژه ای با 
اشاره به "هتک حرمت ساحت مقدس قرآن کریم در سوئد با مجوز دولت این کشور" گفت: توهین و هتک حرمتی که نسبت به مقدسات اسلام در برخی 
کشورها از جمله سوئد تکرار می شود و حمایت دولت و مسئولان این کشورها را در پی دارد لکه بسیار ننگی است که بر دامن این مدعیان آزادی و حقوق 

بشر نشسته است.....
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کردن مصادیق آزادی های مشروع
رئیس قوه قضاییه گفت: در مقوله تأمین آزادی های مشروع هم به لحاظ نظری و 
هم به لحاظ عملی نیاز به کار و تدقیق بیشتر است. به گزارش ایسنا به نقل از مرکز 
رســانه قوه قضاییه، حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای، امروز دوشنبه )۱۲ 
تیر( طی ســخنانی در نشست شورای عالی قوه قضاییه، با اشاره به در پیش بودن 
عید سعید غدیر، ضمن تبریک و تهنیت عیدالله الاکبر و همچنین ولادت با سعادت 
امام هادی )ع(، اظهار کرد: »نبوت« و »ولایت« و »قرآن« ســه نعمت بسیار بزرگ 
و هدایتگری هستند که متأسفانه بشریت نتوانسته قدر و منزلت والای آن ها را به 
صورت کامل و جامع درک کند. محســنی اژه ای با اشاره به "هتک حرمت ساحت 
مقدس قرآن کریم در سوئد با مجوز دولت این کشور" گفت: توهین و هتک حرمتی 
که نســبت به مقدسات اسلام در برخی کشــورها از جمله سوئد تکرار می شود و 
حمایت دولت و مســئولان این کشــورها را در پی دارد لکه بسیار ننگی است که 
بر دامن این مدعیان آزادی و حقوق بشر نشسته است؛ قرآن فقط برای مسلمانان 
مقدس نیســت بلکه کتاب انسانیت اســت و مخصوص همه موحدان می باشد؛ ما 
ضمن محکوم کردن عمل زشت و قبیح صورت گرفته در کشور سوئد از مسئولان 
این کشور به طور جد مطالبه می کنیم که فرد مجرمِ عامل هتک حرمت قرآن کریم 
را مورد تعقیب و مجازات قرار دهد چرا که عمل او هتک حرمت انسانیت و اخلاق 
و مقدســات حدود ۲ میلیارد از جمعیت مســلمانان بوده است؛ ضمن اینکه باید 
تاکید کنیم که این قبیل اقدامات شنیع به صلح و اخلاق در جهان لطمه می زند. 
رئیس قوه قضاییه با اشاره به هفته »بازخوانی و افشای حقوق بشر آمریکایی« ضمن 
"گرامیداشــت یاد و خاطره شهدای پرواز مســافربری شماره ۶۵۵ که غالباً زنان و 
کودکان بودند و در تاریخ ۱۲ تیر ۱۳۶۷ توســط یک ناو آمریکایی در خلیج فارس 
مورد اصابت موشــک قرار گرفتند" اظهار کرد: باید جنایاتِ متکثرِ صورت گرفته 
توسط آمریکا و برخی دیگر از کشورهای غربی، توسط رسانه ها از جمله رسانه ملی 
و همه صاحبان تریبون به طور دقیق و شفاف برای مردم تبیین شود؛ در این راستا 
معاونت بین الملل قوه قضاییه و ستاد حقوق بشر نیز به صورت مبسوط  تر به تشریح 
و تقریر جنایات آمریکایی ها در طی سالیان متمادی مبادرت ورزد تا همگان بدانند 
این مدعیان دروغین، چه ظلم ها و جنایت هایی را در حق بشریت و آزادی و حقوق 
زنان روا داشــته اند و حتی در راستای منافع نامشروع خود از استفاده از سلاح های 
شیمیایی و میکروبی علیه مردم جوامع دیگر نیز دریغ نورزیده اند. محسنی اژه ای 
در ادامه با "قدردانی وافر از فرمایشات و ارشاداتی که مقام معظم رهبری در دیدارِ 
عده کثیری از مسئولان و کارکنان قوه قضاییه در ششم تیر امسال داشتند" گفت: 
امسال با عنایتی که صورت گرفت تعداد بیشتری از همکاران قضایی ما نسبت به 
سال های گذشته توفیق شرفیاب شدن به محضر مقام معظم رهبری را پیدا کردند 
و معظم له همچون همیشــه نکات و ارشــادات کاربردی و مقتضی را خطاب به ما 
بیان فرمودند و تمام اهتمام ما باید متمرکز بر این باشد که نکات مدنظر ایشان را 
بدون درنگ و با تعبیه ســازوکارهای لازم عملیاتی سازیم. رئیس قوه قضاییه بیان 
داشت: پس از صدور دســتورات و فرامین از ناحیه مقام معظم رهبری در جریان 
جلسه تیرماه سال گذشته، قرارگاه عملیاتی پیگیری اجرای فرامین و سیاست های 
معظم له در قوه  قضاییه به ریاســت معاون اول تشکیل شد و این قرارگاه جلسات 
منظمی را برای پیگیری اجرایی شــدن این فرامین و سیاســت ها در بخش های 
مختلف دســتگاه قضایی برگزار گرداند و اقدامات مطلوبی صورت گرفت؛ مع  ذلک 
ما در این خصوص به همه آنچه که باید دست می یافتیم، نرسیدیم لذا باید در این 
راســتا تلاش های خود را مضاعف کنیم. رئیس قــوه قضاییه تاکید کرد: عملیاتی 
شدن تمامی دستورات رهبر معظم انقلاب در خصوص قوه قضائیه حتی کوچکترین 
آن ها باید در دستور کار باشد. محسنی اژه ای با اشاره به مقوله »تأمین آزادی های 
مشروع« که از جمله مسئولیت های ذاتی و قانونی قوه قضاییه است و مورد تاکید 
مقام معظم رهبری نیز می باشــد، گفت: در مقوله تأمین آزادی های مشروع هم به 
لحاظ نظری و هم به لحاظ عملی نیاز به کار و تدقیق بیشتر است؛ لذا به پژوهشگاه 
قوه قضاییه دســتور داده ام که در یک ظرف زمانی مشخص، در این قضیه اقدامات 
مقتضی را ترتیب دهد و این موضوع در »قرارگاه عملیاتی پیگیری اجرای فرامین 
و سیاست های مقام معظم رهبری« نیز مورد پیگیری قرار گیرد. رئیس قوه قضاییه 
با اشاره به ضرورت شفاف کردن »مصادیق آزادی های مشروع« به اصول و مفادی 
از قانون اساسی اشاره کرد که با لحاظ قیود و حتی بدون لحاظ قیود، به این مقوله 
پرداخته اند و در این راســتا نکاتی در باب »بند ششم از اصل دوم«، »اصل سوم« 
و »فصل ســوم« قانون اساســی مطرح کرد. محســنی اژه ای در ادامه با اشاره به 
مقوله »احیاء و ارتقای حقوق عامه« و مسئولیت های عدلیه و دادستان های سراسر 
کشور در این حوزه تصریح کرد: همانطور که مقام معظم رهبری فرمودند باید هم 
نســبت به تعریف حقوق عامه و هم نسبت به احیای آن، اهتمام داشت؛ بحمدالله 
طی ســال های اخیر در این راستا تلاش هایی صورت گرفته و مواردی ناظر بر این 
موضوع در قوانین و دستورالعمل ها گنجانده شده، اما به هر ترتیب باید بر اهتمام 
و تــلاش خود پیرامون مقوله »حقوق عامه« بیفزاییم؛ بویژه آنکه یکی از مصادیق 
آشکار و روشــن حقوق عامه، مبحثِ »امنیت روانی مردم« است که باید تأمین و 
تقویت شــود. رئیس قوه قضاییه در ادامه ضمن تبیین و تشریح مصادیق روشن و 
واضح تهدید امنیت روانی مردم، نظیر »انتشــار یک مطلب کذب از سوی گروه یا 
دسته ای و مضطرب کردن جمعیت کثیری از مردم به همین واسطه«، گفت: البته 
همــه مصادیقِ ناظر بر مخدوش کردن امنیت روانی مردم به این وضوح نیســت؛ 
گاهی این قبیل مباحث پیش می آید که نســبت »امنیت روانی مردم« و »تأمین 
آزادی های مشروع« چیست و چگونه است؟ علی ایحال این قبیل مسائل و مباحث 
در حوزه حقوق عامه و امنیت روانی مردم، باید توســط پژوهشــگاه قوه قضاییه و 
مســاعدت ســایر بخش ها، به نحو دقیق مورد کنکاش و تفحص و امعان نظر قرار 
گیرند. رئیس قوه قضاییه در ادامه به مصادیق و مواردی از نحوه علنی بودن و انتشار 
مفاد دادگاه ها )از جمله دادگاه های ویژه مبارزه با مفاسد اقتصادی( و تحولاتی که 
در این عرصه در دوره های مختلف به وقوع پیوست اشاره کرد و گفت: ممکن است 
در تعیین مصادیقِ مخدوش شدن امنیت روانی مردم، اختلاف دیدگاه هایی وجود 
داشته باشد که ضروری است در این زمینه به صورت مفهومی و عملی، اقدامات و 
تتبّعات لازم صورت گیرد. محسنی اژه ای در بخش دیگری از اظهاراتش اظهار کرد: 
مقوله »رسانه در قوه قضاییه« با مقوله رسانه در کل کشور متفاوت است؛ باید توجه 
داشت که در کدام موارد قانون اجازه انتشار محتویات و مفاد موضوع را داده است 
و در کدام موارد منع قانونی وجود دارد؟ گاهی ممکن اســت گفته شود چرا وقتی 
فلان فرد، دستگیر شده، تصویر و اتهامات و جزئیات پرونده او منتشر نمی شود؟ به 
هر حال در یک مواردی محدودیت های قانونی وجود دارد؛ یا در همین زمینه باید 
اشــاره کنیم که گفته می شود چرا قوه قضاییه پیرامون فلان موضوع، خبر اول را 
منتشر نکرد؟! ممکن است برخی رسانه ها بر پایه شنیده ها مطالبی 
را منتشر کنند؛ طبیعتاً رسانه قوه قضاییه نمی تواند اینگونه باشد و 
تا قبل از روشن شدن همه ابعاد و اطراف قطعی موضوع، نمی تواند 
همه جزئیات را منتشــر کند. رئیس قوه قضاییه با اشاره به نقشی 
که رســانه ملی می تواند در ارتقاء تصویر رسانه ای قوه قضاییه ایفا 
کند، گفت: در دستگاه قضایی در راستای هوشمندسازی فرایندها و 
رویه ها به منظور تسهیل و تسریع امور مراجعان و همچنین افزایش 
آگاهی های حقوقی مردم در جهت پیشگیری از وقوع جرم، اقدامات 
مطلوبی صورت گرفته که انتظار اســت به ویژه رسانه ملی بر پایه 
رســالت روشنگرانه خود، نسبت به تبیین و تشریح این دستاوردها 

اهتمام داشته باشد.

گزیده خبر

واردات خودروهای کارکرده با تایید بانک مرکزی نهایی می شود

بازار خودرو در آستانه کاهش قیمت  خارجی ها!
پس از حدود دو ماه از تصویب لایحه دو فوریتی خودروهای وارداتی و صدور اجازه واردات خودروهای کارکرده به دولت، 
روزگذشــته )یکشنبه ۱۱ تیر ماه( مجمع تشخیص مصلحت نظام نیز عدم مخالفت خود با این طرح را اعلام کرد؛ بر این 
اساس باتوجه به عدم مخالفت هیچ نهادی از وزارت صمت و مجلس تا مجمع تشخصیص، درصورتی که بانک مرکزی هم 
تایید نهایی بدهد، ورود خودروهای کارکرده به کشور با هدف تنظیم بازار در کنار خودروهای نو خارجی، حتمی خواهد 
بود و طبق پیش بینی کارشناسان این حوزه، باید منتظر کاهش قیمت خودروها در بازار نیز بود. به گزارش ایسنا، آخرین 
روزهای فروردین ماه بود که وزارت صنعت، معدن و تجارت لایحه دو فوریتی خودروهای کارکرده را جهت طی تشریفات 
قانونی به هیات دولت تقدیم کرد تا در صورت تصویب مراجع ذی ربط، واردات خودروی دست دوم نیز در دستور کار قرار 
گیرد؛ در طرح پیشنهادی وزارت صمت برای واردات خودروهای کارکرده، عمر خودروها در محدوده نهایت پنج سال مدنظر 
قرار داشت و لزوم تایید استاندارد سازمان ملی استاندارد و سازمان محیط زیست هم شرط بود. همچنین در این پیشنهاد 
آمده بود که هر شخص حقیقی می تواند بدون داشتن کارت بازرگانی نسبت به واردات خودرو اقدام کند. در حاشیه جلسه 
۳۰ فروردین ماه هیات دولت، وزیر سابق صنعت، معدن و تجارت )سیدرضا فاطمی امین( نیز از تصویب لایحه دو فوریتی 
واردات خودرو کارکرده در دولت خبر داد و اعلام کرد که به سرعت به مجلس ارسال می شود؛ پس از آن، رئیس جمهوری 
ششــم اردیبهشــت ماه، نامه ای با عنوان "الحاق موادی به قانون ساماندهی صنعت خودرو" که به پیشنهاد وزارت صنعت، 
معدن و تجارت در جلسه ۳۰ فروردین ماه ۱۴۰۲ هیات وزیران با قید دوفوریت به تصویب رسیده بود، برای انجام تشریفات 
قانونی، به رئیس مجلس شورای اسلامی ارسال کرد که در آن به موضوع واردات خودروهای کارکرده نیز اشاره شده بود. 
در ابتدای اردیبهشت ماه، سخنگوی وقت وزارت صمت از تسهیل واردات خودروهای کارکرده با دریافت مجوزهای قانونی 
ســخن به میان آورد که براســاس آن، مواردی نظیر انتقال فناوری و داشــتن نمایندگی رسمی برای خودرو کارکرده از 
قانون ساماندهی صنعت خودرو مصوب سال ۱۴۰۱ حذف شد. در لایحه دولت همچنین تاکید شده بود امکان استفاده از 
استانداردهای کشور مبداء برای خودروهای وارداتی کارکرده با تایید سازمان ملی استاندارد و سازمان محیط زیست کشور 
قابل پذیرش باشد. در نهایت ۱۱ اردیبهشت ماه بود که نمایندگان مجلس شورای اسلامی با بررسی لایحه الحاق موادی 
به قانون ســاماندهی صنعت خودرو به صورت دو فوریتی موافقت کردند و به دنبال آن، محمدباقر قالیباف-رئیس مجلس 
شورای اسلامی- در یک گفت وگوی تلویزیونی، عدم مخالفت مجلس با واردات خودروها کارکرده را اعلام کرد. وی با بیان 
اینکه از نظر ما )مجلس(، در آیین نامه تعریف شده برای واردات خودرو، دولت می توانست واردات خودروی دست دوم را 
هم مدنظر داشته باشد، تصریح کرد: اگر دولت از ما سوال می کرد، اعتقاد ما بر این بود که تفاوتی برای واردات خودروهای 
دست دوم و کارکرده وجود نداشت؛ البته واردات خودروی دست دوم شرایطی نظیر عمر خودرو، خدمات، چگونگی واردات 
و... هم دارد؛ به هر حال لایحه دو فوریت نیز تصویب شده و دولت می تواند برای واردات خودروهای کارکرده اقدام کند. به 
گفته رئیس مجلس شورای اسلامی، واردات خودروهای کارکرده، قطعا در قیمت، میزان تولید و کیفیت خودروهای داخلی 
تاثیرگذار خواهد بود و داخلیِ ســاز مجبور خواهد بود برای ماندن در بازار، کیفیت را افزایش دهد و "تصور نکند که هر 
خودرویی را با هر قیمتی می تواند.در همین راستا علی بهادری جهرمی- سخنگوی دولت- نیز اعلام کرد: لایحه دوفوریت 
واردات خودرو، بعد از اعلام مکتوب موافقت ریاست مجلس اجرایی می شود؛ این واردات در چارچوبی که در لایحه مشخص 
شده انجام خواهد شد. منتظر هستیم نظر رئیس مجلس مبنی بر عدم مغایرت آیین نامه واردات با قانون ساماندهی صنعت 
خودرو نیســت، به صورت مکتوب به دولت ابلاغ شــود. پس از این موضوع، کمیسیون نظارت دبیرخانه مجمع تشخیص 
مصلحت نظام، در رابطه با نامه  الحاق موادی به قانون ساماندهی صنعت خودرو )پیشنهاد وزارت صنعت، معدن و تجارت(، 
چند مغایرت و ابهام از جمله  مغایرت با جز ۷ و۳ ماده ۹ سیاست های کلی قانون گذاری، بند ۱ سیاست های کلی اقتصاد 
مقاومتی و بند ۷ سیاســت های کلی تولید ملی و بند ۲ سیاســت های کلی برنامه هفتم را تشخیص داده و گزارش کرده 
بود. پس از این گزارش، اعضای هیئت عالی نظارت، وارد بحث و تبادل نظر شدند. در نهایت اما با توجه به موافقت کلی 
مجمع تشــخیص مصلحت با واردات خودرو و نیز آمارهای موجود از میزان نیاز به خودرو، کســری بازار خودرو و تایید 
اینکه واردات موجب لطمه به تولید داخلی نمی شود، محرز شد که واردات خودروهای کارکرده مغایر سیاست های کلی 
نظام نیست؛ براین اساس روز گذشته )یکشنبه(، مجمع تشخیص مصلحت نظام نیز به عنوان یکی از آخرین های نهادهای 
تصمیم گیر، عدم مخالفت خود با واردات خودروهای کارکرده به کشــور را اعلام کرد. در جلســه روز گذشته مجمع، پس 
از بحث و تبادل نظر اعضای هیئت عالی نظارت بر حسن اجرای سیاست های کلی نظام، واردات خودروهای کارکرده را 
مغایر سیاســت های کلی ندانستند و دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام ضمن  تاکید بر مجاز بودن دولت برای واردات 
خودرو، افزود: نیاز به لایحه ای برای واردات خودروی کارکرده نبود. غیر از ابهام مربوط به »انتقال فناوری« سایر ایرادات 
کمیســیون نظارت دبیرخانه وارد نیست. با ورود خودروهای کارکرده، قیمت ها در بازار خواهد ریخت واردات خودروهای 
کارکرده با هدف تامین بخشی از نیاز بازار که تولید داخل و واردات خودروهای نو تکافوی آن را نمی دهد، برنامه ریزی شد و 
در دستو ر کار قرار گرفت؛ با ورود خودروهای کارکرده در اصطلاح )تمیز یا در حد نو( با توجه به اینکه قیمت مناسب تری 
نسبت به خودروهای نو دارد، می توان بخشی از نیاز بازار را پاسخ داد؛ براین اساس این اقدام تاثیر قابل توجهی در کنترل 
قیمت ها در بازار نیز خواهد داشت.در رابطه با واردات خودروهای کارکرده به کشور و تاثیر آن بر بازار داخل، 
امیرحسن کاکایی- عضو هیات علمی دانشکده خودرو دانشگاه علم وصنعت، در گفتوگو با ایسنا، اظهار 
کرد: در وهله اول نکته مهم و اساســی این است که بانک مرکزی نیز موافقت خود برای تخصیص ارز 
برای واردات را اعلام وتایید کند که در شرایط فعلی اقتصادی، توان تامین ارز برای واردات این دست 

خودروها را خواهد داشت یا نه.

در جلسه هم اندیشی انجمن فولاد با وزیر نیرو 
ضمن ایــران و مدیرکل انــرژی وزارت صمت 
ضمن بررسی و تبادل نظر در رابطه با موضوعاتی 
همچــون مدیریت بهتــر محدودیت های برقی 
فولادسازان، زمینه سازی احداث ۵۰۰۰ مگاوات 
نیروگاه جدید توســط بخش خصوصی فولاد، 
درنهایــت توافق هفتگانه ای میــان وزارت نیرو 
و انجمن فولاد انجام شــد. طبق اعلام انجمن 
تولیدکنندگان فولاد ایران به ایســنا، در جلسه 
هم اندیشــی انجمــن فولاد با وزیــر نیرو که با 
حضور معاونان این وزارتخانه، مدیرعامل شرکت 
مدیریت شبکه برق ایران و مدیرکل انرژی وزارت 
صمت برگزار شــد، موضوعات مهمی از جمله 
بهره گیری از نظرات کارشناسی انجمن فولاد در 
مدیریت بهتر محدودیت های برقی فولادسازان، 
زمینه سازی برای احداث ۵۰۰۰ مگاوات نیروگاه 
جدید توسط بخش خصوصی فولاد، تسهیلات 
و تعهدات وزارت نیرو بــرای نیروگاه های خود 
تامین در صنعــت فولاد و همکاری وزارت نیرو 
برای تولید حداکثری فولادســازان در ساعات 
غیــر پیک مطرح  و در پایان، توافق هفتگانه ای 
میان وزارت نیرو و انجمن فولاد انجام شــد. در 
پایان این نشســت هم اندیشــی نیز به دستور 
وزیر نیرو مقرر شــد تا جلسات کارشناسی سه 
جانبه بین وزارتخانه های نیرو و صمت و انجمن 
تولیدکننــدگان فولاد ایــران در جهت اصلاح 
محدودیت های تامین برق کارخانه ها فولادی به 
طور مستمر برگزار شــود.  فولاد سازان بخش 
خصوصی ۵۰۰۰ مگاوات نیروگاه جدید احداث 
می کنند سیدرســول خلیفه ســلطانی- دبیر 
انجمن تولیدکنندگان فولاد ایــران- در رابطه 
با نتایج این نشســت هم اندیشــی، اظهار کرد: 

مدیریــت بهتــر محدودیت های 
برقــی توســط وزارت نیــرو در 
تعامل بــا وزارت صمت و انجمن 
فولاد باعث شــد تا در تابســتان 
۱۴۰۱ نسبت به تابستان ۱۴۰۰، 
شاهد کاهش ۵۰ درصدی تولید 
از دســت رفته فــولاد به خاطر 
باشــیم؛  برقی  محدودیت هــای 
حال آنکه اگر چنین تعاملی نبود، 
صنعت فولاد متحمل خســارات 
ســنگین چند میلیــارد دلاری 
بیش از این می شــد. طبق اعلام 
وی، در این نشســت پنج توافق 
تولیدکنندگان  انجمن  بین  مهم 
فــولاد با وزارت نیرو انجام شــد 

که به شــرح زیر اســت: ۱- مجاز بودن مصرف 
برق بالاتر از دیماند خریداری شــده در ساعات 
غیر پیک جهت جبران کاهش تولید در ساعات 
پیک مصرف ۲- تعهد وزارت نیرو مبنی بر عدم 
اعمال محدودیت برای برق مصرفی نیروگاه های 
خود تامین۳- برقراری تعامل سه جانبه وزارت 
نیرو، وزارت صمت و انجمن فولاد برای تعدیل 
و بهینه سازی محدودیت های برقی کارخانجات 
فولادی ۴- تعهد وزارت نیرو برای یکسان سازی 
نرخ گاز مصرفی نیروگاه های خود تامین و سایر 
نیروگاه ها ۵- حمایــت وزارت نیرو از واگذاری 
میادین کوچک و متوسط گازی کشور به بخش 
خصوصی به ویژه صنعت فولاد در جهت تامین 
برق مصرفی مورد نیــاز این صنع ۶- همیاری 
و پشــتیبانی وزارت نیرو در صادرات برق تولید 
شده توســط نیروگاه های خود تامین در هشت 
مــاه از ســال ۷- فراهم کــردن زمینه احداث 
۵۰۰۰ مــگاوات نیروگاه جدیــد خودتامین در 
بخش خصوصی فولاد با محوریت انجمن مثلث 
بهبود بــرای مدیریت محدودیــت های برقی 
صنعت فولاد در این نشســت، امین ابراهیمی- 
نایب رئیس انجمن فولاد- نیز اظهار کرد: مدل 
همکاری وزارت نیــرو، وزارت صمت و انجمن 
در ســال گذشــته تجربه خوبی برای مدیریت 
محدودیت هــای تامین بــرق صنعت فولاد بود 
که لازم اســت این تجربه مثبت در سال جاری 
هم تکرار شــود تا  بتوانیــم از محدودیت ها به 
بهینه ترین شــکل ممکن عبور کنیم. اهمیت 
نرخ گاز برای ســرمایه گــذاری اقتصادی برق 
. بهادر احرامیان- عضــو هیئت مدیره انجمن 
تولیدکنندگان فولاد ایران- نیز در این نشست، 
خاطرنشان کرد: به جهت توسعه سرمایه گذاری 

در صنعت برق، تســهیلات و تعهدات دولت و 
وزارت نیرو از جمله عدم اعمال محدودیت برای 
ســرمایه گذاران نیروگاه های خودتامین، لحاظ 
کردن نرخ ترجیحی و یکســان گاز برای همه 
نیروگاه ها و فراهم کــردن زمینه صادرات برق 
توسط ســرمایه گذاران بخش خصوصی بسیار 
مهم و لازم است که خوشبختانه وزیر نیرو هم با 
نظرات انجمن موافق بوده و در برخی موارد تعهد 
و در برخی موارد هم حمایت کردند.  شــرایط 
یک شرکت خاص مبنای تصمیم برای صنعت 
فولاد نباشد احمد دنیانور- بازرس انجمن فولاد- 
نیز تصریح کرد: تولید ســالیانه فولاد کشور از 
۳۸۰ هزارتن سال ۱۳۵۷ به بیش از ۳۰ میلیون 
تن رســیده که یک دستاورد عظیم برای کشور 
است. صنعت فولاد با اینکه جزو صنایع افتخار 
آفرین و پرتوان کشور بوده اما مظلوم واقع شده و 
متاسفانه نگاه به این صنعت، اولا متمرکز بر یک 
شرکت بزرگ خاص و ثانیا تامین کسری بودجه 
و ســایر هزینه ها از طریق این صنعت است.وی 
افزود: بنابراین لازم است این دیدگاه اصلاح شده 
و شــرایط بخش خصوصی صنعت فولاد محور 
تحلیل ها، تصمیم سازی ها و تصمیم گیری ها قرار 
گیرد تا بتــوان به طور واقعی و پایدار به اهداف 
این صنعت دست یافت؛ لذا در این نشست هم 
وزیر نیرو در این زمینه قول مســاعد دادند. از 
فرصت هماهنگی مجلس برای توسعه زیرساخت 
 های انرژی صنعت فولاد استفاده شود  درپایان 
نادر ســلیمانی- عضو هیــات اجرایی انجمن 
تولیدکنندگان فولاد- نیز ضمن اشاره به جلسه 
اخیر فولادســازان با رئیس کمیسیون صنایع و 
معــادن مجلس و هماهنگی هــای بعمل آمده، 
توســعه میادین گازی توسط بخش خصوصی 
در جهــت تقویت تولید برق را 
یک الزام برای کشور دانست و 
از وزیر نیرو خواست از فرصت 
آمادگــی مجلس برای تصویب 
قانونی این موضوع اســتفاده و 
از پیشــنهادات انجمن در این 
خصوص حمایــت کند. وی با 
تاکید بر اینکه رشــد و توسعه 
صنعت فولاد از زیرســاخت ها 
جلوتر اســت، ابــراز امیدواری 
کرد: با تعامل مســتمر وزارت 
نیرو، وزارت صمــت و انجمن 
فولاد بتــوان بــا فراهم کردن 
زیرساخت ها، اهداف تولید فولاد 

در افق ۱۴۰۴ را محقق کرد.

در نشست هم اندیشی انجمن فولاد با وزیر نیرو مطرح شد:

توافق هفت گانه وزارت نیرو و فولادسازان

رئیسی خطاب به مدیران ارشد قوه مجریه:

دولتسیزدهمخودراقادربهحلمسائلکشورمیداند

روسیهبهتصویبقانونبانکداری
اسلامینزدیکشد

زمان ارزش ۱۰۰ برابری بیت کوین مشخص شد

رئیس کمیته بازار مالی دومای دولتی، مجلس ســفلی مجلس قانون گذاری روســیه اظهار کرد که اجرای قانون 
بانکداری اســلامی که می تواند در ماه جولای تصویب شود، سرمایه گذاری ۱۱ تا ۱۴ میلیارد دلار در پروژه های 
مشترک با کشورهای اسلامی را امکان پذیر خواهد کرد.به گزارش ایسنا به نقل از اکونومیک، بسیاری از کارشناسان 
چنین برآوردی را ارائه کردند که پتانســیل جذب ســرمایه برای اجرای پروژه ها پس از تصویب قانون بانکداری 
اسلامی ۱۱ تا ۱۴ میلیارد دلار است.آناتولی آکساکوف اظهار کرد: ما انتظار داریم همزمان سرمایه گذاری هایی در 

پروژه های مختلف از ترکیه، ایران، از آسیای مرکزی صورت پذیرد......

کنعانی: مقامات فرانسه صدای معترضان را بشنوند

افزایش۲۹درصدیتأمینبرقصنایعفولادیدرفصلگرمامسال
امیر ایرانی:

ناوشکن "دماوند ۲" به جدیدترین تجهیزات دفاعی مجهز است
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گزیده خبر

مرتضوی خبر داد:

آمادگی وزارت کار ایران برای توسعه 
همکاری های اقتصادی با لبنان

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در دیدار با وزیر کار کشور لبنان از گسترش 
همکاری ها و انتقال تجربیــات در حوزه های مختلف اقتصادی، اجتماعی و 
آموزشــی خبر داد. به گزارش ایلنا، سید صولت مرتضوی در نشست امضای 
تفاهم نامه با مصطفی بی رم، وزیر کار جمهوری لبنان با بیان این که وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی جمهوری اســامی ایران در حوزه های مختلف 
اقتصادی و اجتماعی فعالیت دارد، گفت: مجموعه صندوق های بازنشستگی 

کشوری و سازمان تأمین اجتماعی زیر نظر این وزارتخانه فعالیت می کنند.
 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی ضمن اعام آمادگی برای توسعه همکاری ها 
تصریح کرد: بخش اعظم اقتصاد کشور تحت پوشش این وزارتخانه قرار دارد 
و در بخش های مختلف صنعت، معدن، پالایشــگاه، پتروشیمی، بهداشت و 
درمان، بیمه و حوزه های مختلف دارو فعالیت می کند. وی ادامه داد: وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی همچنین در حوزه های آموزش های فنی وحرفه ای 
و پیشــگیری از آســیب های اجتماعی به ارائه خدمات می پردازد. وزیر کار 
تأکید کرد: آمادگی داریم تجربیات خود را در زمینه های مختلف در اختیار 
لبنان قرار دهیم. ایران توانست تحریم ها را به فرصت تبدیل کند . مصطفی 
بی رم، وزیر کار جمهوری لبنان با اشــاره به این که لبنان از لحاظ فرهنگی 
متنوع است، گفت: لبنان توانسته ســرزمین های خود را از اشغال اسرائیل 
آزاد کند و درصدد هســتیم دولتی مقتدر در لبنان تشکیل دهیم. وزیر کار 
جمهوری لبنان عنوان کرد: با وجود مشکات متعدد درصدد خدمت به مردم 
هستیم و در این سفر به دنبال همکاری ها و استفاده از تجربیات جمهوری 
اسامی هستیم تا تهدیدها را به فرصت تبدیل کنیم و امیدواریم بتوانیم در 
این دیدارها به نتیجه برســیم. در این نشست، تفاهم نامه همکاری در حوزه 
روابط کار، بازرسی کار، بهداشت و ایمنی محیط کار و کاهش حوادث ناشی 
از کار، آموزش های فنی وحرفه ای، تأمین اجتماعی، بیمه، نظام بازنشستگی، 
توسعه کارآفرینی، سیاست های بازار کار، ارائه خدمات اشتغال و کاریابی ها، 
تبادل نیروی کار ســاده، نیمه ماهر و ماهر به امضا رسید. وزیر کار جمهوری 
لبنان ، نهم تیر با دعوت رســمی ســید صولت مرتضوی در رأس هیأتی از 
مدیران اقتصادی و سیاسی لبنان به منظور دیدار با مقامات جمهوری اسامی 
ایران و ارتقای سطح همکاری های دوجانبه به تهران سفر کرده است. در این 
سفر در خصوص ارتقای سرمایه گذاری شرکت های تابعه وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی در لبنان، افزایش صادرات کالاهای ایرانی، همکاری در حوزه 
مهارت آموزی، حضور متخصصان ایرانی در لبنان و تبادل تجربه در حوزه های 

بیمه، صندوق های بازنشستگی و… بحث و تبادل نظر خواهد شد.

خلجی: وحشیانه ترین سرکوب اروپایی 
در  فرانسه رخ داده است 

رئیس شورای اطاع رسانی دولت با اشاره به نحوه برخورد مقامات فرانسوی 
با معترضان در این کشــور، گفت: عبارات و توجیهات حقوقی در مواجهه با 
اعتراض گســترده مردم، یک کارگاه آموزشی اســت  که تصویری واقعی از 
دورویی غرب را نشــان می دهد. به گزارش ایسنا، سپهر خلجی در حساب 
کاربری خود در توییتر با انتشار تصویری از اعتراضات مردم فرانسه، نوشت: 
»تصاویر خلق شده از قساوت و نحوه سرکوب مردم معترض و به ستوه آمده 
در فرانســه، نحوه بازنمایی بحران فرانســه در شبکه رسانه های همسو و از 
همه مهمتر نحوه برخورد مقامات فرانسوی با معترضان و الفاظ و عبارات و 
توجیهات حقوقی بکار برده شده در مواجهه با اعتراض گسترده مردم، یک 
کارگاه آموزشی اســت  که تصویری واقعی از دورویی و واقعیات غرب را در 

اختیار پژوهشگران و آزاداندیشان قرار داده است.

پیش از عزیمت به ماموریت انجام شد

توصیه امیرعبداللهیان به سفیر 
جدید ایران در قرقیزستان

سفیر جدید جمهوری اسامی ایران در جمهوری قرقیزستان پیش از عزیمت 
بــه محل مأموریت، با وزیر امور خارجه دیدار و با تشــریح آخرین وضعیت 
حوزه مأموریت خود، اهم برنامه های اولویت دار برای توســعه هر چه بیش 
مناسبات با این کشور را ارائه کرد. به گزارش ایسنا،  حسین امیرعبداللهیان 
در این دیدار با اشاره به اولویت بخشیدن دولت سیزدهم به  گسترش روابط 
جمهوری اسامی ایران با کشورهای همجوار و همسایه از جمله کشورهای 
آسیای مرکزی،  تاش جهت گسترش بیش از پیش مناسبات با قرقیزستان 
در تمــام زمینه ها، به خصوص تقویت همکاری های اقتصادی را مورد تأکید 
قــرار داد. غامحســین یادگاری عاوه بر اشــتغال در ســفارت خانه های 
جمهوری اســامی ایران در کشورهای ترکمنستان، آلمان و لبنان، ریاست 

اداره سوم اورآسیای وزارت امور خارجه را هم در کارنامه شغلی خود دارد.

رئیسی خطاب به مدیران ارشد قوه مجریه:

دولتسیزدهمخودراقادربهحلمسائلکشورمیداند

رئیس جمهور در نشست مشــترک هیئت دولت و استانداران نکات مهمی 
دربــاره ضرورت تــاش برای تحقق تحــول مدنظر رهبر معظــم انقاب، 
به کارگیــری روش های ابتکاری در جذب ســرمایه و افزایش بهره وری، ارائه 
گزارش اقدام در موضوع مولدسازی و نه صرف برگزاری جلسه، تجدیدنظر و 
اصاح سود مربوط به تسهیات مسکن، موضوع انتخابات و برخورد مدبرانه 
منطبق بر قانون با ناهنجاری های سازمان یافته اجتماعی ارائه کرد.به گزارش 
ایســنا، سید ابراهیم رئیســی بعد از ظهر یکشنبه یازدهم تیرماه در نشست 
مشترک هیئت دولت و استانداران سراسر کشور، ضمن تبریک ایام و اعیاد ماه 
ذی الحجه، به ویژه عید ســعید غدیر، ولایت را یکی از برترین نعمات خداوند 
برای بشریت دانست و افزود: در نظام جمهوری اسامی ایران نیز ولایت فقیه 
عمود خیمه نظام اســت و مسئولان باید با بیشــترین شناخت از منظومه 
دیدگاه های امام و رهبری، در راستای پیشبرد اهداف نظام گام بردارند. رئیس 
جمهور با اشاره به ضرورت »تحقق تحول مدنظر رهبر معظم انقاب« در همه 
عرصه های نظام جمهوری اســامی ایــران، اعضای حاضر در جلســه را از 
مخاطبــان و مجریــان اصلی تحقــق این تحول دانســت و تاکیــد کرد: 
عقب ماندگی هایی که به هر دلیلی در حرکت چهل ســاله کشور ایجاد شده 
است، باید به دست توانمند شما مدیران برطرف شود تا به جایگاه شایسته این 
نظام،کشــور و مردم برسیم.  رئیسی تحقق این هدف را نیازمند »کار و خرد 
جمعی«، »عزم و اراده عملی« و »تکیه به اتاق های اندیشــه ورزی« دانست و 
خاطرنشان کرد: »هماهنگی و همگرایی و همراهی« اعضای دولت در اجرا، از 
الزامات این تحول است. در این مسیر باید در عین نگاه به آینده و دوراندیشی، 
از تجربیات پیشینیان نیز بهره گرفت و ضمن برنامه ریزی برای نشست های 
منظم با افراد صاحب نظر یک حرکت هماهنگ و هم افزا را پایه ریزی کنید. 

رئیس جمهور در ادامه با بیان اینکه امروز اصلی ترین ماموریت کشور »مهار 
تورم و رشــد تولید« هدف گذاری شده اســت، »افزایش سرمایه گذاری« و 
»ارتقای بهره وری« را دو پایه اصلی تحقق رشد و پیشرفت دانست و مسئولان 
دســتگاه های اجرایی را بر به کارگیری روش های ابتکاری در جذب سرمایه و 
افزایش بهــره وری فراخواند.»جدیت در اجرای قانون رفــع موانع تولید« و 
»تاش برای شــناخت و حل مسائل و مشــکات تولیدکنندگان« از جمله 
توصیه های رئیس جمهور به وزرا و اســتانداران بود و دکتر رئیسی خطاب به 
آنها تاکید کرد: به هیچ وجه اجازه ندهید هیچ کارخانه، کارگاه یا واحد تولیدی 
به دلیل اشــتباه یا تخلف مدیر یا مدیران آن تعطیل شــود و ضروری است 
واحدهایی را که به دلایل مختلف تعطیل شده اند به چرخه تولید بازگردانیم. 
رئیس جمهور در ادامه مرز را فرصتی برای توسعه کشور دانست و با اشاره به 
برنامه های دولت در جهت توســعه روابط با کشورهای همسایه، هماهنگی 
استانداران مناطق مرزی با وزارت امور خارجه برای افزایش تبادلات تجاری با 
همسایگان را مورد تأکید قرار داد.»مولدسازی دارایی های دولت در استان ها« 
از دیگر محورهای سخنان رئیس جمهور بود که دکتر رئیسی از آن به عنوان 
روشــی برای تامین منابع مورد نیاز طرح های عمرانی یاد کرد و خواســتار 
پیگیــری جدی آن در جهت تامیــن منابع لازم برای رونق تولید و رشــد 
اقتصادی شد و گفت: متاسفانه آئین نامه تدوین شده برای اجرای این قانون 
به درستی در جامعه تبیین نشد و این تصور نادرست به وجود آمد که در این 
زمینه قانون گذاری جدیدی شــده است، در حالی که دولت به دنبال تعیین 
شــیوه اجرای قوانین و تکالیــف برنامه ای معطل مانــده در این زمینه بود.   
رئیسی تاکید کرد: در موضوع مولدســازی دارایی های راکد دولت، من آمار 
اقدام می خواهم نه آمار تعداد جلسات رئیس جمهور از مسکن نیز به عنوان 
نیاز اصلی مردم به ویژه زوج های جوان یاد کرد و با اشاره به نیاز کشور و قانون 
مصوب و وعده دولت در تأمین مسکن مورد نیاز اقشار مختلف جامعه، همه 
دســتگاه ها را به پیگیری اجرای قانون و برنامه هــای دولت در این حوزه فرا 
خواند  رئیسی همچنین رئیس شورای پول و اعتبار و وزیر راه و شهرسازی را 
مأمور کرد، تجدیدنظر و اصاح ســود مربوط به تسهیات مسکن را در این 
شورا بررسی و پیگیری کنند.رئیس جمهور با اشاره به برخی »گایه ها از عدم 
پرداخت تسهیات بانکی«، وزیر امور اقتصادی و دارایی و رئیس بانک مرکزی 
را مأمور بررسی علت عدم پرداخت وام از سوی بانک ها کرد و گفت: اگر برای 
بانک ها تکلیف مالایطاق شده یا اعتبارات آنها اندک است، باید موضوع برای 
مجلس و مردم بیان و اعام شود، اما اگر بانکی به وظیفه خود عمل نکرده و 
از اجرای قانون استنکاف می ورزد، با این تخلف برخورد شود.  رئیسی »اجرای 
مصوبات دور اول ســفرهای اســتانی« را مورد تأکید قرار داد و با بیان اینکه 

هدف از سفرهای استانی بررسی میدانی مشکات و گره گشایی از کار مردم 
اســت، تأکید کرد: انجام سفر استانی بدون اجرای مصوبات دستاوردی برای 
مردم ندارد و تداوم ســفرها مستلزم آن است که اســتانداران و بخش های 
مربوطه انتظارات مردم را با تحقق مطالبات آنها برآورده کنند. رئیس جمهور 
در بخش دیگری از سخنانش به موضوع »عزل و نصب  مدیران استانی« اشاره 
کرد و متذکر شد: وزرا در عزل و نصب مدیران با استانداران مشورت کنند، اما 
مسئولیت شــرعی و قانونی عزل و نصب ها با مدیر عالی است و اگر مدیری 
تحت فشار و اصرار دیگران تصمیم گرفت این از ضعف خودش است و ما این 
ضعف را نمی پسندیم!  رئیســی با بیان اینکه اخذ نظر استانداران در عزل و 
نصب مدیران استانی ضروری است و اینکه مدیری بدون اطاع استاندار یک 
شبه منصوب شود و یا برکنار شود را نمی پذیریم، افزود: در تصمیم سازی ها 
و تصمیم گیری های کان نیز نظرات اســتانداران به عنوان مدیران در میدان 
لحاظ شود تا کارها بهتر پیش برود. »اقتصاد دریا« و »اقتصاد معدن« از دیگر 
تأکیدات رئیس جمهور در نشست مشترک هیئت دولت با استانداران بود و  
رئیســی تأکید کرد: باید با نگاهی جامع نگر به گونه ای برنامه ریزی شود که 
اقتصاد دریا رونق بگیرد و در کنار ظرفیت های معدنی، شاهد توسعه استان ها 
و رفع مشکل اشتغال و معیشت مردم باشیم. رئیس جمهور در بخش دیگری 
از سخنانش »رضایتمندی مردم« را در گرو عمل دولت به وعده هایش دانست 
و یکی از وعده های دولت را »برخورد با مفاسد و ناکارآمدی ها« عنوان کرد و 
اظهار داشت: کوچکترین فساد و ناکارآمدی نباید در این دولت تحمل شود و 
مدیران پیش از هر کســی باید انگیزه برخورد با فساد و ناکارآمدی را داشته 
باشند. رئیسی افزود: فساد، روابط ناســالم اداری، رشوه و پارتی بازی اعتماد 
مردم را از دولت سلب می کند و مردم انتظار دارند دولتی که مدعی مبارزه با 
فساد و اجرای عدالت و مردم داری است، کوچکترین فساد و تخلف را برنتابد. 
رئیس جمهور در همین راستا بر »انتخاب افراد کارآمد« در دولت تأکید کرد 
و گفت: کسی که امتحان پس داده و ناکارآمد بوده نباید در دولت به کار گرفته 
شود و مدیر ناکارآمد در هر جایگاهی که هست باید بدون تعلل از مسئولیت 
کنار گذاشــته شــود تا کار مردم دچار وقفه و خلل نشود. رئیسی در بخش 
دیگری از سخنانش به موضوع عدالت در پرداخت حقوق کارکنان دولت اشاره 
کرد و با توجه به نظرات برخی استانداران در این زمینه، وزیر کشور و روسای 
ســازمان های برنامه و بودجه و امور اداری و استخدامی را مأمور کرد ضمن 
بررسی گزارش های استانداران ظرف 2 هفته پیشنهاد خود را برای عدالت در 
پرداخت ها ارائه کنند. رئیســی در بخش دیگری از ســخنانش با بیان اینکه 
دولت سیزدهم از کنار هیچ مشکل و مسئله ای عبور نمی کند و خود را قادر 
به »حل مســائل کشور« می داند، اظهار داشت: راه حل همه مسائل در داخل 

کشــور است و باور داریم مســائل و چالش ها به دست توانای مردم برطرف 
می شــود و برای حل هیچ مسئله ای چشم به بیگانه نداریم. رئیس جمهور با 
بیان اینکه این دولت پروژه هایی را در 2 سال گذشته با کمک مردم و تاش 
بی وقفه مسئولان به سرانجام رسانده که 10 تا 12 سال و در مواردی حتی تا 
25 سال بر زمین مانده بود، ضرورت پیگیری طرح های مشترک با کشورهای 
دیگر را مورد تأکید قرار داد و از معاون اول و روسای کمیسیون های مشترک 
خواست اجرای طرح هایی همچون مسیر شمال – جنوب را با سرعت و دقت 
پیگیری کنند تا وقفه ای در اجرای تفاهمنامه ها و توافقنامه ها به وجود نیاید. 
رئیس جمهور با اشــاره به در پیش بودنِ دو مناســبت مهم »عید غدیر« و 
»اربعین  حســینی« به عنوان قله هــای حضور مردم در صحنه پاسداشــت 
ارزش ها، خواســتار برنامه ریزی  و هماهنگی همه  دســتگاه های ذیربط برای 
برگزاری هرچه باشکوه تر این مناسبت ها و خدمات رسانی مطلوب به محبان 
اهــل بیت  )س(  و زائران  عتبات عالیات شد.رئیســی همچنین بر ضرورت و 
اهمیت فعالیت موثر و همکاری هماهنگ شوراهای اطاع رسانی استان ها با 
شــورای  اطاع رسانی دولت در زمینه تبیین اقدامات و خدمات دولت تاکید 
کرد. رئیس جمهور در ادامه ســخنانش با اشــاره به تعیین 4 شاخص برای 
انتخابات پایان ســال 1402 از ســوی رهبر معظم انقاب اســامی گفت: 
استانداران و دیگر مسئولان اجرایی با جدیت الزامات و نیازمندی های تحقق 
انتخاباتی پرشــور و مشارکتی، رقابتی و همراه با امنیت و سامت را پیگیری 
کنند.  رئیسی در بخش بعدی سخنانش به موضوع »حجاب و عفاف« اشاره 
کرد و افزود: رهبر معظم انقاب اســامی در دیــدار با کارگزاران جمهوری 
اســامی، کشف حجاب را حرام شرعی و سیاســی عنوان کردند که با یک 
برنامه ریزی دقیق و حساب شده از سوی دشمن دنبال می شود و تاکید کردند 
که ما نیز باید برای مقابله با این طراحی و توطئه دشــمن برنامه ریزی دقیق 
داشــته باشــیم. رئیس جمهور ادامه داد: بنا به فرموده مقام معظم رهبری 
بخشی از افراد از روی غلفت مرتکب کشف حجاب می شوند و نمی دانند که 
در زمین چه کسی بازی می کنند، لذا باید به آنان آگاهی داده شود. اما بخشی 
از این افراد نیز از روی غرض و با اراده، به دنبال برهم ریختن نظم اجتماعی 
کشور هستند،  که باید با تدبیر و درایت و براساس قانون برخورد لازم صورت 
پذیرد. رئیسی تاکید کرد: ســتاد مستقر در وزارت کشور که براساس قانون 
مصوب تشکیل شده، باید کار را به صورت برنامه ریزی شده و هماهنگ دنبال 
نماید. ضمن اینکه دســتگاه انتظامی و قضایی برای برخورد با افرادی که به 
صورت ســازمان یافته در جامعه هنجارشکنی می کنند خاء قانونی ندارند و 

قوانین فعلی تکلیف بخش های اجرایی و قضایی را روشن کرده است.

یک عضو کمیســیون امــور داخلی 
کشور و شــوراها در مجلس گفت: 
انتظار مــی رود دولــت در تعیین 
تعرفه واردات خــودرو نگاه جامعی 
داشــته باشــد اما قطعا بــا واردات 
خودروهــای کارکرده قیمت خودرو 
روند کاهشــی را طــی خواهد کرد. 
جال رشــیدی کوچی در گفت وگو 
با ایســنا، با اشــاره به تایید مصوبه 
توسط  کارکرده  خودروهای  واردات 
مجمع تشــخیص مصلحت نظام با 
تاکید بر ضرورت تعیین تعرفه های 
متعــادل، بیان کرد: تعرفه یا ســود 
بازرگانی کــه دولت در بودجه برای 
واردات خــودروی نو در نظر گرفته 
بود افزایش زیاد و بعضا تا ســه برابر 
داشته است. البته به صورت پلکانی 
و 1۷0 درصدی بــرای خودروهای 
بالای ۳ هزار ســی سی است و قرار 
نیســت که خودروهای اقتصادی را 
نیز شــامل شــود اما باز تعیین این 
تعرفه یک بار روانی در جامعه ایجاد 
کرده و جلوی سرعت ریزش قیمت 
ها را گرفته که انتظار اســت دولت 

این تعرفــه را اصاح کند. این عضو 
کمیســیون امور داخلی با تاکید بر 
اینکه دولت باید با تعیین تعرفه های 
معقول، واردات خودروهای کارکرده 
را تســریع کند، اظهار کــرد: قطعا 
با تعیین تعرفه بــالا، هدف مجلس 

برای اینکه اقشار متوسط جامعه نیز 
بتوانند سوار خودرو خوب شوند و به 
طور کلی قیمت خودرو کاهش پیدا 
کند، محقق نخواهد شــد. نماینده 
مردم مرودشــت خاطرنشــان کرد: 
به نظر بنده خودروهــای تا 2 هزار 

و 500 سی ســی باید تعرفه حدود 
۶0 درصد داشته باشند و خودروهای 
بالای 2 هزار و 500 ســی سی که 
خودروهــای رده بالاتری هســتند 
بیشــتری  تعرفه  پلکانی  به صورت 
بپردازند و از نظر بنده تعیین تعرفه 
تا 120 درصد بــرای خودروهای 2 
هزار و 500 سی سی به بالا معقول 
است. وی در ادامه تاکید کرد: قطعا 
با واردات خودروهای کارکرده قیمت 
خودرو روند کاهشــی را طی خواهد 
کرد حتی اگر با تعرفه 1۷0 درصدی 
خودروهای بالای ۳ هزار ســی سی 
وارد شــوند، باز هــم قیمت درصد 
قابل توجهی خودرو پایین تر خواهد 
بود. رشــیدی کوچی گفت: اکنون 
خودروهای خارجی که وارد کشــور 
شــدند با مدل های مشابه خارجی 
بیــش از 10 برابــر اختاف قیمت 
داشــته و گران تر هستند. این 10 
برابر یعنی 1000 درصد در کشور ما 
گران تر هستند. قطعا واردات خودرو 
در کاهش قیمت هــا در بازار موثر 

خواهد بود.

رشیدی کوچی: با واردات 
خودروهای کارکرده مسیر 
کاهش قیمت خودرو ادامه 

می یابد

فرمانده نیروی دریایی ارتش تاکید کرد: تجهیزات دفاعی ناوشکن دماوند2، به روزترین تجهیزات در حوزه های 
کشــف، شناســایی و درگیری است. به گزارش ایلنا، امیر دریادار شــهرام ایرانی در حاشیه نشست با رئیس 
صداوســیما درباره ســامانه ها و تجهیزات ناوشــکن دماوند که به زودی رونمایی می شــود، اظهار داشت: با 
برنامه ریزی انجام شــده این تجهیزات به روز، در همه ناوشــکن ها نصب می شــود. ناوشکن دماوند 2 هم به 
موشــک های پدافندی و هم به موشک های تهاجمی مجهز خواهد بود. وی به مطالب منتشر شده در فضای 
مجازی درباره نبود برخی ســامانه ها و موشک ها در این ناوشکن واکنش نشان داد و اظهار داشت: در هنگام 
ساخت ناوشــکن یک نیازمندی در حوزه عملیاتی اعام می شود و در طول تولید ممکن است پیشنهادهای 
جدیدتر ارائه شــود که نیاز اســت تجهیزات و سامانه ها به روزرسانی شــوند که علت نصب نبودن بخشی از 

تجهیزات هم به روز شدن آنهاست.

سخنگوی وزارت خارجه با تبریک فرارسیدن عید غدیر گفت : امروز 12 تیرماه آخرین روز بازخوانی و افشای حقوق بشر 
آمریکایی است، روزی که آمریکایی ها هوایپمای مسافربری ایران را مورد هدف قرار دادند. به گزارش ایسنا ، ناصر کنعانی 
در نشســت خبری این هفته خود با بیان این که در این جنایت حدود 2۹۸ نفر به شهادت رسیدند و ۶۶ کودک زیر 1۳ 
سال نیز به شهادت رسیدند، گفت: آمریکایی ها هیچ گاه به خاطر این جنایت عذر خواهی نکردند. وی یاد شهدای این اقدام 
جنایتکارانه را گرامی داشت . سخنگوی وزارت خارجه جمهوری اسامی ایران با بیان اینکه ایران مبتنی بر رصد تحولات 
بین المللی، تحولات فرانســه را نیز با دقت دنبال می کند، گفت: ما موضع رســمی و شــفاف خود را در این ارتباط اعام 
کردیم. وی گفت : توصیه ما به مقامات فرانسه این است که صدای معترضان را بشنوند و از به کارگیری خشونت مفرط و 
غیر ضروری اجتناب کنند و به خواسته های قانونی معترضان توجه کنند و خود به توصیه هایی که به دیگران معمولاً در 

موارد مختلف مطرح می کنند، عمل کنند.

امیر ایرانی:

ناوشکن "دماوند ۲" به جدیدترین تجهیزات 
دفاعی مجهز است

کنعانی: مقامات فرانسه صدای معترضان را 
بشنوند

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه 
موسسه سخن گستر

به شماره ثبت 8366 و شناسه ملی  10100361208
بدینوسیله از کلیه صاحبان سهام یا نمایندگان قانونی آنان دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه موسسه که 
راس ساعت 1۶ روز چهارشنبه مورخ 1402/4/2۸ در نشانی: تهران، بلوار مرزداران، کنار گذر یادگار امام، خیابان گلستان، گلستان دوم، 

انتهای کوچه پژوهش، پاک 1۳ برگزار می گردد، حضور به هم رسانند.
دستور جلسه:

1-قرائت و استماع و بررسی گزارش هیأت مدیره در خصوص عملکرد مالی موسسه منتهی به 1401/12/2۹
2-تصویب ترازنامه و حساب سود و زیان و عملکرد مالی منتهی به 1401/12/2۹

۳-انتخاب اعضای هیأت مدیره
4-انتخاب بازرسان قانونی موسسه

5-تعیین روزنامه کثیرالانتشار موسسه
۶-سایر امور که در صاحیت مجمع عمومی عادی سالیانه است

هیأت مدیره

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه
شرکت همکار موتور )سهامی خاص(

به شماره ثبت 221807 و شناسه ملی 10102630771
بدینوسیله از کلیه صاحبان سهام یا نمایندگان قانونی آنان دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت 
که رأس ساعت 14 روز چهارشنبه مورخ 1402/4/2۸ در نشانی: تهران، بلوار مرزداران، کنار گذر یادگار امام، انتهای خیابان گلستان، 

کوچه پژوهش، پاک 1۳  برگزار می گردد حضور به هم رسانند.
دستور جلسه:

1-قرائت و استماع و بررسی گزارش هیأت مدیره و بازرس قانونی شرکت در خصوص عملکرد مالی سال 1401
2-تصویب ترازنامه و حساب سود و زیان سال مالی منتهی به 1401/12/2۹

۳-انتخاب اعضای هیأت مدیره شرکت
4-انتخاب بازرسان قانونی شرکت

5-تعیین روزنامه کثیرالانتشار شرکت 
۶-سایر امور که در صاحیت مجمع عمومی عادی سالیانه است

هیأت مدیره
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گزیده خبر

سرنوشت اقتصاد جهانی در 
گروی اقتصاد آسیاست

بررســی های تجاری نشان داد که فعالیت کارخانه آسیا در ماه ژوئن کاهش 
یافته اســت زیرا تقاضای ضعیف در چین و کشورهای پیشرفته چشم انداز 
صادرکنندگان منطقه را تیره کرده است. به گزارش ایسنا، این نظرسنجی ها 
نشــان می دهد که بازگشــت ضعیف تر از حد انتظار چین از قرنطینه های 
کووید به آســیا وارد می شــود که تولیدکنندگان برای پیامدهای افزایش 
نرخ بهره آمریکا و اروپا آماده می شــوند. تورو نیشــیهاما، اقتصاددان ارشد 
موسســه تحقیقاتی دای ایچی لایف در توکیو اظهار کرد که ممکن اســت 
بدترین اتفاق برای کارخانه های آسیایی گذشته باشد اما فعالیت ها به دلیل 
کاهش چشــم انداز بهبود قوی در اقتصاد چین، شتاب ندارند. اقتصاد چین 
با مشــکلاتی مواجه شده اســت و اقتصاد ایالات متحده احتمالاً درد ناشی 
از افزایش شــدید نرخ بهره را احساس خواهد کرد و همه این عوامل باعث 
می شــود که تولیدکنندگان آســیایی نسبت به چشــم انداز ناامید باشند. 
نظرسنجی نشان داد که شــاخص مدیران خرید تولیدی چین از ۵۰.۹ در 
ماه مه به ۵۰.۵ در ژوئن کاهش یافت و بالاتر از شــاخص ۵۰ واحدی باقی 
ماند که رشد را از انقباض جدا می کند. این رقم، همراه با نظرسنجی رسمی 
روز جمعه نشان می دهد فعالیت کارخانه ها رو به کاهش است. این تاثیر در 
ژاپن احساس می شود که شاخص مدیران خرید در ماه ژوئن به ۴۹.۸ کاهش 
یافت و پس از گســترش در ماه مه برای اولین بار در هفت ماه گذشــته، به 
انقباض بازگشت. نظرسنجی نشان داد که سفارشات جدید از مشتریان خارج 
از کشور در ماه ژوئن با سریع ترین نرخ در چهار ماه گذشته کاهش یافت که 
منعکس کننده تقاضای ضعیف چین است. شاخص مدیران خرید کره جنوبی 
در مــاه ژوئن از ۴۸.۴ در ماه مه بــه ۴۷.۸ کاهش یافت و به دلیل تقاضای 
ضعیف در آسیا و اروپا، رکود آن را به رکورد دوازدهمین ماه متوالی افزایش 
داد. بررســی های شاخص مدیران خرید نشان داد که فعالیت کارخانه ها در 
تایوان، ویتنام و مالزی نیز کاهش یافته است.در میان شاخص های اقتصادی 
منتشــر شــده صنعت تولید هند در ماه ژوئن این رونــد را کاهش داد و با 
سرعتی سریع رشد کرد، البته به دلیل تقاضای قوی اندکی کندتر از ماه مه 
بود. نظرسنجی بانک مرکزی ژاپن نیز نشان داد که در سه ماهه دوم به دلیل 
افزایش هزینه های مــواد خام و حذف محدودیت های همه گیری مصرف را 
کاهش داده و احساسات تجاری ژاپن بهبود یافته است. اقتصاد آسیا به شدت 
به قدرت اقتصاد چین متکی است که در سه ماهه اول شاهد بازگشت رشد 
بود اما متعاقباً کمتر از انتظارات بود. سرنوشت اقتصاد آسیا از جمله اقتصاد 
چین، تأثیر زیادی بر ســایر نقاط جهان خواهد داشــت زیرا انتظار می رود 
انقباض پولی تهاجمی بر رشــد ایالات متحده و اروپا تأثیر بگذارد.  بر اساس 
گزارش رویترز، صندوق بین المللی پول در پیش بینی های منتشــر شده در 
ماه مه اعلام کرد که انتظار دارد اقتصاد آسیا در سال جاری پس از رشد ۳.۸ 
درصدی در ســال گذشته ۴.۶ درصد رشد کند که حدود ۷۰ درصد از رشد 
جهانی را به همراه خواهد داشت اما پیش بینی رشد آسیا در سال آینده را به 
۴.۴ درصد کاهش داد و در مورد مشکلاتی مانند تورم بیش از حد انتظار و 

کاهش تقاضای جهانی هشدار داد.

روی خوش بازار آسیا نمایان شد
بازارهای آسیا و اقیانوســیه در میان داده های تولیدی، معاملات بالاتری را 
تجربه کردند.به گزارش ایســنا به نقل از مارکتینگ، بازارهای عمده آسیا-

اقیانوسیه در بحبوحه انتشار آخرین داده های اقتصادی افزایش یافتند.پیش 
از این، اس اند پی گلوبال فاش کرد که شــاخص مدیران خرید کره جنوبی 
در مــاه ژوئن ۲۰۲۳ به ۴۷.۸ و در همین حال، در ژاپن، این بخش به ۴۹.۸ 
کاهش یافت. در اســترالیا، این رقم به ۴۸.۲ رســید که کمتر از ۴۸.۴ ماه 
مه بــود و در چین، این رقم بالاتر از ۵۰ خنثــی، در ۵۰.۵، به دلیل تولید 
قوی تر باقی ماند.شــاخص نیکی ۲۲۵ ژاپن ۱.۶۵ درصد رشد کرد در حالی 
که  شاخص سهام اســترالیا ۰.۳۰ درصد در ساعت  سه و۵۶ دقیقه بامداد 
به وقت اروپا افزایش یافت. کوسپی کره جنوبی یک دقیقه بعد ۱.۴۰ درصد 
صعود کرد.شــنژن کامپوزیت در ساعت سه و ۴۲ دقیقه صبح به وقت اروپا  
۰.۵۲ درصد افزایش یافت و کامپوزیت شانگهای در ساعت سه و ۵۸ دقیقه 
صبح به وقت اروپا ۰.۵۴ درصد صعود کرد. از سوی دیگر، هانگ سنگ هنگ 
کنگ یک دقیقه بعد ۱.۲۲ درصد رشد کرد.در نهایت، در بخش ارزی، دلار 
در ساعت سه و ۵۹ دقیقه صبح به وقت اروپا نسبت به ین ژاپن ۰.۱۳ درصد 

بهبود یافت و ۱۴۴.۵۱۵۵ ین معامله شد.

کمک هزینه نانوایان به ۴۰ 
درصد افزایش یافت

ســخنگوی طرح هوشمندسازی یارانه آرد و نان گفت: کمک هزینه نانوایان 
از ۳۰ درصد به ۴۰ درصــد افزایش یافت. به گزارش ایلنا، محمد جلال در 
گفتگویی تلویزیونی اظهار داشت: برای ترمیم اقتصاد و جبران خلأ درآمدی 
نانوایــان تصمیم بر افزایش کمک هزینه نانوایان از ۳۰ درصد به ۴۰ درصد 
گرفته شــد. سخنگوی طرح هوشمندسازی یارانه آرد و نان گفت: بر اساس 
این تصمیم معادل ۴۰ درصد قیمت نان فروخته شــده از طریق کارتخوان 
های هوشــمند، در پایان هر روز به عنوان کمک هزینه به حســاب نانوایان 
واریز می شــود. جلال با بیان اینکه ترمیم های غیرقیمتی رویکرد دولت در 
اجرای این طرح است، افزود: با توجه به وضعیت نابسامان توزیع خمیر مایه 
که از اقلام جدی هرینه های نانوایان است، مقرر شده است که خمیرمایه در 
سامانه یکپارچه توزیع آرد و در کنار آرد با نرخ مصوب توزیع شود تا بازارهای 

واسطه ای حذف و هزینه های تولید نان کاهش یابد.

روسیه به تصویب قانون بانکداری اسلامی نزدیک شد
رئیــس کمیته بازار مالی دومای دولتی، مجلس ســفلی مجلس 
قانون گذاری روسیه اظهار کرد که اجرای قانون بانکداری اسلامی 
که می تواند در ماه جولای تصویب شــود، ســرمایه گذاری ۱۱ تا 
۱۴ میلیارد دلار در پروژه های مشــترک با کشــورهای اسلامی 
را امکان پذیر خواهد کرد.به گزارش ایســنا به نقل از اکونومیک، 
بسیاری از کارشناسان چنین برآوردی را ارائه کردند که پتانسیل 
جذب سرمایه برای اجرای پروژه ها پس از تصویب قانون بانکداری 
اســلامی ۱۱ تا ۱۴ میلیارد دلار اســت.آناتولی آکساکوف اظهار 
کرد: ما انتظار داریم همزمان ســرمایه گذاری هایی در پروژه های 
مختلف از ترکیه، ایران، از آســیای مرکزی صــورت پذیرد.وی 
گفت: کشورهای آسیایی به دنبال منطقه اسلامی هستند، یعنی 

پتانســیل جدی وجود دارد.این قانون گذار افزود: قانون بانکداری 
اســلامی ممکن اســت در اوایل ماه آگوســت اجرایی شود زیرا 
قانون گذاران هیچ اختلاف اساسی در محتوای آن ندارند.ما انتظار 
داریم در ماه جولای، پس از بررســی دوم و سوم، قانون تصویب 
شــود. اکنون این مورد در حال نهایی شــدن است و می توانم با 
خوش بینی متوســط بگویم که حدود ۹۰ درصد پیشرفت داشته 
اســت و در ماه جولای قانون را تصویب خواهیم کرد.آکساکوف 
می گوید که بر این اساس این قانون از ماه آگوست اجرایی خواهد 
شد.دومای دولتی لایحه آزمایش معرفی بانکداری اسلامی را در 
داغستان، چچن، باشقورتستان و تاتارستان در اولین بررسی ماه 

دسامبر ۲۰۲۲ به تصویب رساند.

ارزش بیت کوین به بیش از ۱۰۰ برابر می رسد زیرا ۶ میلیون 
سکه گمشده کمبود را افزایش می دهد. به گزارش ایسنا به 
نقل از کریپتوکارنســی، یک دهه پیش، ساتوشی ناکاموتو، 
خالق دست نیافتنی بیت کوین، مفهوم جالبی را پیش بینی 
کرد: »کوین های گمشده ارزش همه سکه ها را کمی بیشتر 
می کند«. امروزه، این بیانیه پیشــگویانه در دنیای ارزهای 
دیجیتال تکرار می شــود زیرا تخمین زده می شــود که ۶ 
میلیون بیت کوین )۲۸ درصد از کل عرضه( برای همیشــه 
از بین رفته است. کمبود، رکن اساسی هر مدل اقتصادی از 
جمله ارزهای دیجیتال است. به عنوان عامل رشد محرک، 
کمبود ذاتــی بیت کوین به دلیل عرضــه محدود از پیش 
تعیین شــده آن که توســط خود ناکاموتو ابداع شده است 
همچنان به پیشــبرد صنعت کریپتو ادامه می دهد. با این 
حال، وقتی در نظر بگیریم که حداکثر سقف بیت کوین روی 
۲۱ میلیون ثابت اســت، این پیشگویی بیشتر مورد توجه 
قرار می گیرد. در حال حاضر، حدود ۱۹.۶ میلیون بیت کوین 
استخراج شده است و انتظار می رود که میزان باقیمانده به 
دلیل نصف شدن دوره ای که سرعت هجوم عرضه جدید را 
کاهش می دهد، تقریباً یــک قرن دوام بیاورد. همانطور که 
آینده شــبکه بیت کوین آشکار می شود، درس های گذشته 
یک روایت بالقوه پر جنــب و جوش ارائه می دهد. با وجود 
سکه های از دســت رفته، پیش بینی می شــود که قیمت 
معامــلات بیت کوین بــه افزایش خود ادامــه دهد که این 
کمبود منحصر به فرد و ناخواسته تقویت شده است. جامعه 
بیت کوین انعطاف پذیر اســت و بر موج پیشگویی ناکاموتو 
سوار می شود و این اصل اقتصادی قدیمی را تقویت می کند 
که کمبود در واقع محرک ارزش است. مجموع ارزش بازار 

جهانی ارزهای دیجیتال در حال حاضر ۱.۲۱ تریلیون دلار 
برآورد می شود که این رقم نسبت به روز قبل ۱.۱۱ درصد 
بیشــتر شده اســت. در حال حاضر ۴۹.۴۱ درصد کل بازار 
ارزهــای دیجیتال در اختیار بیت کوین بوده که در یک روز 
۰.۱۷ درصد کاهش داشــته اســت. حجم کل بازار ارزهای 
دیجیتال در ۲۴ ســاعت گذشته ۳۰.۲۵ میلیارد دلار است 
که ۱۲.۴۴ درصد افزایش داشــته است. حجم کل در امور 

مالی غیر متمرکز در حال حاضر ۲.۵۳ میلیارد دلار است که 
۸.۳۶ درصد از کل حجم ۲۴ ســاعته بازار ارزهای دیجیتال 
بوده و حجم تمام سکه های پایدار اکنون ۲۶.۹ میلیارد دلار 
است که ۸۸.۹۳ درصد از کل حجم ۲۴ ساعته بازار ارزهای 
دیجیتال را تشــکیل می دهد. به روزرســانی قیمت ارزهای 
دیجیتالی )تا ســاعت ۰۷:۲۹ دقیقه به وقت شــرقی(. این 
رده حــاوی تغییرات قیمتی ۱۰ ارز دیجیتالی بزرگ از نظر 

ارزش بازار است. ۱- بیت کوین- قیمت: ۳۰ هزار و ۷۶۰.۲۴ 
دلار- تغییرات قیمتی ۲۴ ســاعت گذشــته: ۰.۸۱ درصد 
افزایش- تغییــرات قیمتی یک هفته اخیــر: ۱.۴۷ درصد 
افزایش ۲- اتریوم-قیمت: ۱۹۴۹.۶۳ دلار- تغییرات قیمتی 
۲۴ ســاعت گذشته: ۱.۸۶ درصد افزایش- تغییرات قیمتی 
یک هفته اخیر: ۳.۶۷ درصد افزایش ۳- تتر- قیمت: ۱.۰۰ 
دلار - تغییرات قیمتی ۲۴ ســاعت گذشــته: ۰.۰۱ درصد 
افزایش تغییرات قیمتی یک هفته اخیر: ۰.۰۲ درصد کاهش

۴- بایننس کوین - قیمت: ۲۴۸.۱۵ دلار - تغییرات قیمتی 
۲۴ ساعت گذشته: ۱.۹۲ درصد افزایش - تغییرات قیمتی 
یک هفته اخیر:  ۴.۹۲ درصد افزایش- ۵- یو اس دی کوین

قیمت: ۱.۰۰ دلار- تغییرات قیمتی ۲۴ ســاعت گذشــته: 
۰.۰۰ درصد کاهش تغییرات قیمتی یک هفته اخیر: ۰.۰۱ 
درصد کاهش۶-  ریپل- قیمــت: ۰.۴۸۵۲ دلار- تغییرات 
قیمتی ۲۴ ســاعت گذشته: ۲.۲۱ درصد کاهش- تغییرات 
قیمتی یک هفته اخیــر ۰.۴۲ درصد کاهش ۷-  کاردانو- 
قیمت: ۰.۲۹۵۴ دلار- تغییرات قیمتی ۲۴ ساعت گذشته: 
۲.۰۸ درصــد افزایش- تغییرات قیمتــی یک هفته اخیر: 
۲.۵۵ درصد افزایــش- ۸ - دوج کوین- قیمت: ۰.۰۶۸۳۲ 
دلار- تغییرات قیمتی ۲۴ ســاعت گذشــته: ۲.۱۰ درصد 
افزایش- تغییــرات قیمتی یک هفته اخیــر: ۳.۶۰ درصد 
افزایش ۹-  ســولانا- قیمت: ۱۹.۵۶ دلار- تغییرات قیمتی 
۲۴ ســاعت گذشته: ۴.۳۷ درصد افزایش- تغییرات قیمتی 
یــک هفته اخیر: ۱۶.۷۵ درصــد افزایش۱۰ - پولکا دوت- 
قیمت: ۵.۵۸ دلار- تغییرات قیمتی ۲۴ ســاعت گذشــته: 
۶.۴۹ درصــد افزایش=- تغییــرات قیمتی یک هفته اخیر: 

۷.۴۱ درصد افزایش

زمان ارزش ۱۰۰ برابری بیت کوین مشخص شد

بانــک مرکزی در بخشــنامه ای به شــبکه بانکی 
اعلام کرد از ابتدای مهرماه سال جاری، چک های 
قدیمی فقط در شعب بانک صادرکننده دسته چک 
پذیرفته می شوند. به گزارش ایلنا از بانک مرکزی، 
با گذشــت بیش از دو سال از اجرایی شدن قانون 
جدید چک، چک هــای جدید بنفش رنگ که الزام 
ثبت و تایید در ســامانه صیاد دارنــد مورد اقبال 
عمومی بوده و براســاس آخرین آمار، ۸۷.۵ درصد 
چک های وصول شده از چک های جدید بوده است. 
بر همین اســاس، از ابتدای مهرماه ســال جاری، 
چک های قدیمی )چک های بــدون نیاز به ثبت و 
تایید در ســامانه صیاد( فقط در شــعب بانک های 
صادرکننده دســته چــک پذیرفته می شــوند و 
دارندگان این دســته چک ها در فرصت باقی مانده 
می توانند به شعب خود مراجعه کرده و دسته چک 
صیادی جدید دریافت کنند. گفتنی اســت طبق 
ایــن قانــون، از ابتــدای ســال ۱۴۰۰ چک های 
جدیدی در اختیار مشــتریان بانکی قرار گرفت که 
صادرکنندگان همزمان با صدور آن در قالب نسخه 
فیزیکی باید اطلاعات آن را در ســامانه صیاد ثبت 
می کردند. بنابراین و با توجه به سایر الزامات قانون 
جدید، نسبت برگشت چک های جدید در مقایسه 
با چک های قدیمی کاهش قابل ملاحظه ای داشته 

است.

از ابتدای مهرماه،  چک های قدیمی فقط در بانک خودشان پذیرفته می شوند

اگرچه مجمع تشخیص مصلحت نظام ایرادات جزئی را به مصوبه مجلس درخصوص ساماندهی بازار مسکن و اجاره بها وارد کرده، به نظر می رسد نگاه 
کلی مجمع به طرح مذکور حمایتی است و با رفع ایراداتی از جمله تلاش برای کاهش دعاوی مالک و مستاجر و هم چنین مکانیزم شناسایی اراضی 
خالی، مجمع این طرح را تایید کند. به گزارش ایســنا، طرح »ســاماندهی بازار زمین، مسکن و اجاره بها« روز گذشته با چهار ایراد وارد شده از سوی 
مجمع تشخیص مصلحت نظام مواجه شد؛ ایراداتی که به نظر می رسد چندان جدی نیست و پس از رفع اشکالات توسط مجلس و دولت می تواند به 
تایید برسد. از جمله  ایراداتی که مجمع تشخیص مصلحت نظام به مصوبه ساماندهی بازار زمین، مسکن و اجاره بها وارد کرد مغایرت ماده ۶ این مصوبه درخصوص الحاق یک تبصره به قانون 
مالیات های مستقیم با سیاست های کلی امنیت قضایی و سیاست های کلی نظام قانون گذاری بود. ماده ۸ طرح مذکور مبنی بر تعیین و اعلام سقف یا میزان افزایش اجاره بها و هم چنین تبصره ۳ 
ماده ۱۱ درخصوص بررسی  تایید یا رد فسخ توسط دادگاه غیرحضوری نیز مغایر بند ۱ سیاست های کلی امنیت قضایی دانسته شد. هیات عالی نظارت همچنین ماده ۱۳ این مصوبه در خصوص 
اخذ عوارض از اعیان غیر متناسب با کاربری های ثبت شده را مغایر جز ۳ بند ۹سیاست های کلی نظام قانون گذاری )رعایت اصول قانونگذاری و قانون نویسی( دانستند. شنیده ها حاکی از آن 
است که مجمع تشخیص مصلحت با کلیات این طرح موافق است و به نمایندگان مجلس و کارشناسان حقوقی دولت اعلام  کرده تا ایرادات جزئی مطرح شده روی واژگان و مسائل ویرایشی 
مصوبه را برطرف کنند. یکی از موارد ابهام، اختلاف بین موجر و مستاجر است. طبق این مصوبه اگر اختلافی بین موجر و مستاجر درخصوص عدم رعایت سقف مجاز افزایش سالیانه اجاره بها 
پیش آمد و موجر در  دادگاه محکوم شد، بانک مرکزی می تواند اضافه دریافتی را از حساب موجر کسر و به مستاجر بدهد. مجمع تشخیص مصلحت نظام معتقد است که این موضوع به افزایش 

پرونده های قضایی می انجامد و پیشنهاد داده متن به این صورت تنظیم شود که در صورت شکایت مستاجر، پرونده قضایی تشکیل شود.

محاســبات نشــان می دهد که با نرخ های جهانی فعلی، صنعت متانول به طور کلی به زیان ده خواهد شد و سود سایر پتروشیمی هایی که خوراک آنها 
گازی است، به صورت چشم گیری کاهش پیدا خواهد کرد و این مسئله مستعدترین صنعت کشور برای رشد را زمین گیر می کند. دود افزایش نرخ گاز 
صنایع در چشم سهامداران عدالت/ نرخ خوراک در ایران بیش از ۳ برابر تولیدکنندگان جهانی گاز. سام حمزه ای، کارشناس بازار سرمایه در گفت و گو 
با ایلنا اظهار کرد: هفته گذشته شاهد انتشار خبر عجیبی در شبکه های اجتماعی مبنی بر افزایش نرخ خوراک پتروشیمی ها به قیمت ۷ هزار تومان 

بودیم اما همزمانی تاریخ نامه افزایش نرخ ها با روز ریزش بازار باعث بی اعتمادی سهامداران و گمانه زنیدر رابطه با عدم شفافیت شد. وی افزود: اثرات مصوبه فوق نامطلوب خواهد بود و به صنعت 
پتروشیمی کشور ضربه خواهد زد. محاسبات نشان می دهد که با نرخ های جهانی فعلی، صنعت متانول به طور کلی به زیان ده خواهد شد و سود سایر پتروشیمی هایی که خوراک آنها گازی است، 
به صورت چشم گیری کاهش پیدا خواهد کرد و این مسئله مستعدترین صنعت کشور برای رشد را زمین گیر می کند. حمزه ای تاکید کرد: با وضع این نرخ خوراک و سوخت، بیش از ۵۵ هزار 
میلیارد ســود شــرکت ها در بازار سرمایه کاهش خواهد داد. وی ادامه داد: از ابتدای پیدایش صنعت پتروشیمی تاکنون حدود ۸۵ میلیارد دلار در این حوزه سرمایه گذاری شده و کماکان برای 
تکمیل پتروشمی های در دست احداث، حدود ۲۰ الی ۲۵ میلیارد دلار سرمایه گذاری نیاز است اما وضع چنین سازوکاری نه  تنها از توسعه این صنعت جلوگیری خواهد کرد بلکه باعث تعطیلی 
آنها خواهد شد؛ در نتیجه به نظر می رسد این تصمیم غیرکارشناسی و آسیب زاست.این کارشناس بازار سرمایه تشریح کرد: نرخ خوراک درنظر گرفته شده برای پتروشیمی ها که 

حدودا ۴ سنت بوده، تقریبا ۳ برابر نرخ هنری هاب آمریکا و  ۳.۵ برابر نرخ خوراک شرکت های روسی و شرکت های حاشیه خلیج فارس است.

کارشناس بازار سرمایه عنوان کرد:ساماندهی بازار مسکن در یک قدمی تایید

دود افزایش نرخ گاز صنایع در چشم سهامداران عدالت
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گزیده خبر

آژانس بین المللی انرژی هشدار داد:

احتمال افزایش قیمت انرژی 
در زمستان امسال

مدیــر اجرایــی آژانــس بین المللی 
انــرژی در اظهاراتــی، هشــدار داد 
کــه قیمت های انرژی ممکن اســت 
زمستان امســال دوباره افزایش پیدا 
کــرده و دولت ها را مجبور کند یارانه 
برای مصرف کنندگان فراهم کنند. به 
گزارش ایسنا، فاتح بیرول در گفت و 

گو با شبکه خبری بی بی سی اظهار کرد: اگر احیای اقتصاد چین از پاندمی کووید 
۱۹ در اواخر امسال تسریع شود و سرمای زمستانی در نیمکره شمالی شدیدتر 
از سال گذشته باشــد، قیمت ها افزایش پیدا خواهند کرد. وی خاطرنشان کرد: 
اگر چنین اتفاقی روی دهد، دولت ها باید دوباره وارد عمل شــده و برای مصرف 
انرژی، یارانه تامین کنند. بیرول به بی بی ســی گفت: در سناریویی که تحت آن، 
اقتصاد چین بسیار قوی است، انرژی زیادی از بازارها خریداری می کند و زمستان 
ســختی داریم، ممکن است شاهد فشــار صعودی شدید بر قیمت گاز طبیعی 
باشــیم که به نوبه خود، فشار مضاعفی بر مصرف کنندگان وارد می کند. بعلاوه، 
خاموشــی در زمستان که ممکن است بخشــی از این سناریو باشد را نمی توان 
منتفی دانست. رئیس رگولاتور انرژی آلمان ماه گذشته، هشدار مشابهی را برای 
زمستان امسال داده بود. کلاوس مولر در گفتگو با مطبوعات داخلی اظهار کرده 
بود که بحران انرژی در اروپا هنوز به پایان نرسیده است و اگر زمستان سرد باشد، 

عرضه ممکن است کمتر از تقاضا باشد.

افزایش ۲۹ درصدی تأمین برق صنایع فولادی در فصل گرم امسال

وزیــر نیرو با بیان اینکه از ابتدای فصل گرم ســال جاری میزان 
تأمین برق صنایع فولادی کشــور ۲۹ درصد افزایش یافته است، 
افــزود: صنایعی که اقدام به احداث نیروگاه خود تأمین می کنند، 
می توانند مازاد برق تولیدی خود را به دیگر صنایع بفروشــند. به 
گزارش ایلنا از وزارت نیرو، علی اکبر محرابیان در حاشیه جلسه 
دیدار با اعضای انجمن فولاد کشور ضمن اشاره به اینکه در حوزه 
برق صنایع شــاهد ناترازی قابل توجهی میــان تولید و مصرف 
هستیم، گفت: مأموریت ما کاهش این ناترازی از طریق پیگیری 
دو راهکار مهم است. وزیر نیرو در مورد راهکار نخست اظهارکرد: 
راهکار اول توسعه سریع ظرفیت تولید نیروگاهی کشور است که 
در همیــن رابطه و تا پایان ســال ۱۴۰۱ بیش از ۷ هزار مگاوات 
به ظرفیت تولید برق کشــور اضافه شــد. وی ادامه داد: افزایش 
۷ هزار مگاواتی ظرفیت تولید برق کشــور در این بازه زمانی در 
حالی رخ داد که در دولت های یازدهم و دوازدهم، سالانه چیزی 
حدود ۱۶۰۰ مگاوات به ظرفیت تولید برق کشور اضافه شده بود. 
محرابیــان در مورد اقدام دیگر نیز بیان کرد: راهکار دوم مدیریت 
مصرف برق اســت به نحوی کــه اوج مصرف بخش های مختلف 
متفاوت باشــد تا از ظرفیت نیروگاهی کشور در طول شبانه روز، 
حداکثر اســتفاده صورت بگیرد. وزیر نیرو در رابطه با تلاش برای 

تغییر بازه زمانی اوج مصرف بخش های مختلف مصرف کننده برق 
ادامه داد: همانطور کــه می دانید در بخش خانگی دو بازه زمانی 
اوج مصرف داریم که یکی در بعد از ظهر ها و دیگری شب هنگام 
رخ می دهد و ما در این بخش تلاش کردیم تا با اجرای سیاســت 
پاداش ۲۰ برابری، مشــترکان بخش خانگی را به کاهش مصرف 
ترغیب کنیم. همچنین در بخش اداری نیز با تغییر ساعت کاری 
به ۶ صبح تا ۱ بعد از ظهر تلاش کردیم تا بازه زمانی اوج مصرف 
بــرق ادارات را نیز تغییر دهیــم. وی در مورد تأمین برق صنایع 
گفت: در بخش صنایع مدیریت مصرف برق به این شکل است که 
برق صنایع کوچک همانند کارگاه ها بدون هیچ گونه محدودیتی 
تأمین خواهد شــد و در شهرک های صنعتی نیز تنها یک بعد از 
ظهر در هفته محدودیت تأمین برق داریم که البته این شهرک ها 
می توانند در روز های پنجشنبه و جمعه این محدودیت نیم روزه 
را جبران کننــد. وزیر نیرو در ارتباط با تأمین برق صنایع بزرگ 
بیان کرد: در بخش صنایع بزرگ کشور نیز که عمده مصرف برق 
صنعت را به خود اختصاص داده اند، مدیریت به این شکل است 
کــه این صنایع باید در بازه های زمانی اوج مصرف میزان مصرف 
برق خود را کاهش دهند و در دیگر ســاعات حداکثر استفاده را 

از برق داشته باشند.

ما تا سال ۱۴۰۶ مازاد اتان داریم اما با توجه به بهره برداری پتروشیمی های ارغوان، هرمز، نفت و کاز پارسیان.سیراف، …. کمبود 
اتان خواهیم داشت که با اجرای طرح استحصال اتان بخشی از کمبود خوراک جبران می شود. به گزارش خبرنگار اقتصادی ایلنا، 
مجید چگنی در مراســم امضای موافقتنامه آغاز عملیات اجرایی طرح افزایش اســتحصال اتان پالایشگاه های پارس جنوبی اطهار 
داشت: طبق ابلاغیه معاون اول رییس جمهور پروژه های اولویت دار اقتصاد مقاومتی به دستگاههای ذیربط ابلاغ شد که یکی از آنها استحصال اتان از پالایشگاههای 
پارس جنوبی است، از همان ابتدا مذاکرات با ستاد اجرایی فرمان امام  آغاز شد و منتج به امضای تفاهمنامه و تعیین چارچوب شد و اکنون توافقنامه این پروژه آماده 
شده و امروز امضا می شود. وی با بیان اینکه فعالیت مهندسی قبل از امضای توافقنامه در ستاد اجرایی شروع شده است، گفت: در حال حاضر باتوجه به ظرفیت فازها 
تولید متان ۷.۲ میلیون تن است و جمع تقاضا با توجه به طرح های توسعه پتروشیمی به ۵ میلیون تن می رسد و در حال حاضر ۴.۲ میلیون تن تحویل می دهیم. 
مدیر عامل شرکت ملی گاز تصریح کرد: در حال حاضر خوراک اتان پتروشیمی های مروارید، جم، کاویان ۱ و ۲ و آریا را تامین می کنیم که هر کدام از این مجتمع ها 
طرح های توسعه نیز در دستور کار دارند. وی تاکید کرد: ما تا سال ۱۴۰۶ مازاد اتان داریم اما با توجه به بهره برداری پتروشیمی های ارغوان، هرمز، نفت و کاز پارسیان.

سیراف، …. کمبود اتان خواهیم داشت که با اجرای طرح استحصال اتان بخشی از کمبود خوراک جبران می شود

اسناد همسان پیمان  ئی پی سی )EPC( و پیمان پی سی )PC( برای استفاده در صنایع نفت، گاز، پتروشیمی و پالایش و پخش از سوی وزارت نفت ابلاغ 
شــد. به گزارش ایلنا به نقل از معاونت مهندسی، پژوهش و فناوری وزارت نفت، ویرایش جدید اسناد همسان پیمان  ئی پی سی )طراحی و مهندسی، 
تأمین مصالح و تجهیزات، ســاختمان و نصب( و پیمان پی ســی )تأمین مصالح و تجهیزات، ســاختمان و نصب( برای استفاده در صنایع نفت، گاز، 

پتروشیمی و پالایش و پخش، طی ابلاغیه ۲۹۶-۲۰.۲ مورخ یکم تیرماه وزیر نفت و پیرو انتشار این اسناد از سوی رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور به صورت لازم الاجرا ابلاغ شد. تغییرات 
برجسته نسخ جدید ابلاغی نسبت به ویرایش قدیم شامل مواردی از قبیل رفع ناترازی ریسک میان طرفین پیمان، توازن در تعهدها و مسئولیت های طرفین و پیش بینی ضمانت اجرایی متناسب 
با تعهدات، شفاف سازی نحوه پرداخت و استهلاک پیش پرداخت، شفاف سازی پوشش های بیمه ای پروژه، لحاظ قوانین جدید بالادستی مرتبط، درج امکان فسخ جزیی، لحاظ الزام ها و رویه های 
مدیریت بهداشت، ایمنی و محیط  زیست و لحاظ مهندسی ارزش است. امکان پرداخت مرحله ای بخش کالا، شفافیت مبحث تغییر کارها و محاسبات مرتبط، شفاف سازی نحوه تمدید مدت 
پیمان، پیش بینی شرایط تنگنا )Hardship(، تأکید بر پرداخت خسارت به پیمانکار ناشی از تأخیر تأدیه از سوی کارفرما، ارائه نمودارهای فرآیندی کلی مواد شاخص، تدوین راهنمای تکمیل شرایط 
اختصاصی و پیوست های پیمان از دیگر مزایای نسخه ها جدید است.  این دستاوردهای قراردادی حاصل همکاری و هم افزایی امور نظام فنی اجرایی مشاورین و پیمانکاران سازمان برنامه و بودجه 
با اداره کل نظام فنی اجرایی و ارزشیابی طرح های معاونت مهندسی، پژوهش و فناوری وزارت نفت و نتیجه بیش از دو سال تلاش خبرگان بدنه صنعت نفت و صاحب نظران بخش خصوصی با 

تخصیص حجم کاری بالغ بر ۹ هزار نفرساعت برای بهبود مستمر وضع اجرای طرح های صنعت نفت کشور، در کارگروه های  فنی قراردادی حقوقی بوده است.

امضای قرارداد استحصال اتان از پارس جنوبی با 
ستاد اجرایی فرمان امام

اسناد همسان پیمان های ئی پی سی و پی سی صنعت 
نفت کشور ابلاغ شد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
 برابــر آراء صــادره هیــات موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی مســتقر در اداره ثبــت اســناد و امــاک شهرســتان دیوانــدره تصرفــات مالکانــه و بامعــارض متقاضیــان محــرز گردیــده اســت لــذا مشــخصات متقاضیــان و امــاک مــورد تقاضــا بــه شــرح زیــر بــه منظــور اطــاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 روز آگهــی
 میشــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتــراض داشــته باشــند میتواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــودرا بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض دادخواســت خــودرا بــه مراجــع قضایــی تقدیــم و رســید آنــرا بــه ایــن اداره تحویــل نماینــد. 1برابــر رای
 شــماره 1۴۰2/61۸ آقــای ســالار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59655۸92 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت ۳۰97/11 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۴ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید
 ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 2- برابــر رای شــماره 1۴۰2/61۴ آقــای ســردار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59656۳۳۳ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت ۳۰97/11 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۴ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در
 بخــش 1۳ دیوانــدره قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری ۳-برابــر رای شــماره 1۴۰2/616 آقــای ســتار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59657526 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت
 ۳۰97/11 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۴ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری ۴-برابــر رای شــماره 1۴۰2/6۰۸ آقــای بهمــن اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965۸۰۸5 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک
 قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت ۳۰97/11 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۴ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 5-برابــر رای شــماره 1۴۰2/61۰ آقــای بهــروز اصغــری فرزنــد محمــد بــه
 شــماره ملــی ۳۸599۴6۰6۴ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت ۳۰97/11 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۴ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف
 وزیــری 6-برابــر رای شــماره 1۴۰2/612 آقــای هیبــت الــه اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965751۸ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت ۳۰97/11 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۴ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک
 رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری7- برابــر رای شــماره 1۴۰2/5۸6 آقــای ســردار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59656۳۳۳ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت 1۴۰9/7۰ متــر مربــع بــه شــماره پــاک 99 فرعــی
 از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری ۸-برابــر رای شــماره 1۴۰2/5۸۸ آقــای ســالار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59655۸92 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی
 کانــی وســک بــه مســاحت 1۴۰9/7۰ متــر مربــع بــه شــماره پــاک 99 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 9-برابــر رای شــماره 1۴۰2/5۸۴ آقــای بهمــن اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965۸۰۸5 نســبت بــه یــک دانــگ
 مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت 1۴۰9/7۰ متــر مربــع بــه شــماره پــاک 99 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 1۰- برابــر رای شــماره 1۴۰2/59۰ آقــای هیبــت
 الــه اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965751۸ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت 1۴۰9/7۰ متــر مربــع بــه شــماره پــاک 99 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد
 حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 11-برابــر رای شــماره 1۴۰2/59۴ آقــای ســتار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59657526  نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت 1۴۰9/7۰ متــر مربــع بــه شــماره پــاک 99 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه
 میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 12-برابــر رای شــماره 1۴۰2/592 آقــای بهــروز اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸599۴6۰6۴ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی وســک بــه مســاحت 1۴۰9/7۰ متــر مربــع
 بــه شــماره پــاک 99 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 1۳- برابــر رای شــماره 1۴۰2/527 آقــای ســتار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59657526  نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی
 دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی میرگــه لاولا بــه مســاحت  59۳۴/22 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۰ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 1۴-برابــر رای شــماره 1۴۰2/5۴1 آقــای ســالاراصغری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی
 ۳۸59655۸92 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی میرگــه لاولا بــه مســاحت  59۳۴/22 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۰ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری
 15-برابــر رای شــماره 1۴۰2/525 آقــای بهمــن اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965۸۰۸5 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی میرگــه لاولا بــه مســاحت  59۳۴/22 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۰ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی
 خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 16-برابــر رای شــماره 1۴۰2/52۳ آقــای ســردار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59656۳۳۳ نســبت  بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی میرگــه لاولا بــه مســاحت  59۳۴/22 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۰ فرعــی
 از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 17- برابــر رای شــماره 1۴۰2/5۳1 آقــای بهــروز اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸599۴6۰6۴ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی
 کانــی میرگــه لاولا بــه مســاحت  59۳۴/22 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۰ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 1۸-برابــر رای شــماره 1۴۰2/529 آقــای هیبــت الــه اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965751۸ نســبت
 بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی میرگــه لاولا بــه مســاحت  59۳۴/22 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۰ فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 19- برابــر رای شــماره
 1۴۰2/55۳ آقــای هیبــت الــه اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965751۸ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی آبــی )آبیــاری بصــورت ســنتی(  بــا مشــهوریت محلــی کانــی شــق رش بــه مســاحت  6۴6۳/۴9 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰1 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک
 رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 2۰-برابــر رای شــماره 1۴۰2/551 آقــای ســالار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59655۸92 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی آبــی )آبیــاری بصــورت ســنتی(  بــا مشــهوریت محلــی کانــی شــق رش بــه مســاحت  6۴6۳/۴9 متــر مربــع
 بــه شــماره پــاک 1۰1 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 21-برابــر رای شــماره 1۴۰2/557 آقــای بهــروز اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸599۴6۰6۴ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن
 مزروعــی آبــی )آبیــاری بصــورت ســنتی(  بــا مشــهوریت محلــی کانــی شــق رش بــه مســاحت  6۴6۳/۴9 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰1 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری. 22-برابــر رای شــماره 1۴۰2/56۰ آقــای ســردار اصغــری
 فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59656۳۳۳ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی آبــی )آبیــاری بصــورت ســنتی(  بــا مشــهوریت محلــی کانــی شــق رش بــه مســاحت  6۴6۳/۴9 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰1 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه
 ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 2۳-برابــر رای شــماره 1۴۰2/5۴9 آقــای ســتار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59657526 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی آبــی )آبیــاری بصــورت ســنتی(  بــا مشــهوریت محلــی کانــی شــق رش بــه مســاحت  6۴6۳/۴9 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰1 فرعــی از ۸۰
  اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 2۴-برابــر رای شــماره 1۴۰2/5۴۴ آقــای بهمــن اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965۸۰۸5 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی آبــی )آبیــاری بصــورت ســنتی(
 بــا مشــهوریت محلــی کانــی شــق رش بــه مســاحت  6۴6۳/۴9 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰1 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 25- برابــر رای شــماره 1۴۰2/572 آقــای بهمــن اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی
 ۳۸5965۸۰۸5 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی میــزه گــه لاولا بــه مســاحت  7۳29۸/19  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۳فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری
 26- برابــر رای 1۴۰2/572 آقــای هیبــت الــه اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965751۸ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی میــزه گــه لاولا بــه مســاحت  7۳29۸/19  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۳فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی
 خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 27- برابــر رای شــماره 1۴۰2/5۸1 آقــای ســالار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59655۸92 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی میــزه گــه لاولا بــه مســاحت  7۳29۸/19  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۳فرعــی از
 ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 2۸-برابــر رای شــماره 1۴۰2/577 آقــای ســتار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59657526 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی
 میــزه گــه لاولا بــه مســاحت  7۳29۸/19  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۳فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری 29-برابــر رای شــماره 1۴۰2/5۸1 آقــای ســالار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59655۸92 نســبت بــه
 یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی میــزه گــه لاولا بــه مســاحت  7۳29۸/19  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۳فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری ۳۰-برابــر رای شــماره 1۴۰2/57۴
 آقــای ســردار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59656۳۳۳ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی میــزه گــه لاولا بــه مســاحت  7۳29۸/19  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰۳فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه
 ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری ۳1-برابــر رای شــماره 1۴۰2/6۰۴ آقــای ســردار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59656۳۳۳ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی آبــی )بصــورت آبیــاری ســنتی ( بــا مشــهوریت محلــی چــم آســیاو بــه مســاحت  1۴۰۳/۳۸  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰2 فرعــی از ۸۰ اصلــی
 واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری ۳2-برابــر رای شــماره 1۴۰2/59۸ آقــای ســالار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59655۸92 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی آبــی )بصــورت آبیــاری ســنتی ( بــا
 مشــهوریت محلــی چــم آســیاو بــه مســاحت  1۴۰۳/۳۸  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰2 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری ۳۳-برابــر رای شــماره 1۴۰2/6۰۰ آقــای ســتار اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸59657526
 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی آبــی )بصــورت آبیــاری ســنتی ( بــا مشــهوریت محلــی چــم آســیاو بــه مســاحت  1۴۰۳/۳۸  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰2 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری
 ۳۴-برابــر رای شــماره 1۴۰2/6۰2 آقــای بهــروز اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸599۴6۰6۴ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی آبــی )بصــورت آبیــاری ســنتی ( بــا مشــهوریت محلــی چــم آســیاو بــه مســاحت  1۴۰۳/۳۸  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰2 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری
  از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری ۳5-برابــر رای شــماره 1۴۰2/6۰6 آقــای هیبــت الــه اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965751۸ نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی آبــی )بصــورت آبیــاری ســنتی ( بــا مشــهوریت محلــی چــم آســیاو بــه مســاحت  1۴۰۳/۳۸
 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰2 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیری۳6-برابــر رای شــماره 1۴۰2/596 آقــای بهمــن اصغــری فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5965۸۰۸5 نســبت بــه یــک دانــگ مشــاع ازششــدانگ یــک قطعــه
 زمیــن مزروعــی آبــی )بصــورت آبیــاری ســنتی ( بــا مشــهوریت محلــی چــم آســیاو بــه مســاحت  1۴۰۳/۳۸  متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۰2 فرعــی از ۸۰ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره  قریــه میشــیاب خریــداری از مالــک رســمی خانــم هــا مهشــید ،منیر،آصفــه ،وآقــای احمــد حســین شــهرت همگــی آصــف وزیــری ۳7-برابــر رای شــماره 1۴۰2/6۳۳ آقــای اســماعیل
 دســت خــوش فرزنــد محمــد حســن بــه شــماره ملــی ۳۸59612۴۸۴ نســبت بــه ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی دیــم بــا مشــهوریت محلــی کانــی رمضــان بــه مســاحت 9۰۴79/66 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 2۳۴ فرعــی از 6۳ اصلــی واقــع در بخــش 1۳ دیوانــدره قریــه کولــه انتقالــی از مســتثنیات ســید محمــود قریــش ۳۸-برابــر رای شــماره 1۴۰2/27۸ آقــای محمــد
 قیصــری فرزنــد یدالــه بــه شــماره ملــی ۳۸5971792۸ نســبت بــه ســه دانــگ مشــاع از ششــدانگ عرصــه و اعیــان یــک بــاب ســاختمان بــه مســاحت 1۰۰ متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۳61۸ فرعــی از 5۸ اصلــی واقــع در بخــش 1۴ دیوانــدره انتقالــی از کاکــه عبدالــه حمیــدی  ۳9-برابــر رای شــماره 1۴2/276 آقــای ســام قیصــری فرزنــد یدالــه بــه شــماره ملــی ۳۸5۰16۳695
 نســبت بــه ســه دانــگ مشــاع از ششــدانگ عرصــه و اعیــان یــک بــاب ســاختمان بــه مســاحت 1۰۰ متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۳61۸ فرعــی از 5۸ اصلــی واقــع در بخــش 1۴ دیوانــدره انتقالــی از کاکــه عبدالــه حمیــدی ۴۰-برابــر رای شــماره 1۴۰2/۳91 آقــای فردیــن عزیــزی فرزنــد محمــد بــه شــماره ملــی ۳۸5۸۸121۴5 نســبت بــه ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی
 دیــم بــا مشــهوریت محلــی گــی لــه بــه مســاحت 1۳6۰5/69 متــر مربــع بــه شــماره پــاک 1۳5۰6 فرعــی از 5۸اصلــی واقــع در بخــش 1۴ دیوانــدره انتقالــی از عــزت الــه و وجیــه الــه بختیــاری ۴1-برابــر رای شــماره 1۴۰2/۳۸9 آقــای امیــد میرزائــی فرزنــد محمــد علــی بــه شــماره ملــی ۳۸59۴۰7759 نســبت بــه ســه دانــگ مشــاع از ششــدانگ عرصــه و اعیــان یــک بــاب

 ساختمان به مساحت 1۴7/7۸ متر مربع به شماره پاک 1۳621 فرعی از 5۸ اصلی واقع در بخش 1۴ دیواندره انتقالی از میرزا دارایی   .بدیهی ست در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد تاریخ انتشار نوبت اول چهارشنبه 1۴۰2/۰۴/7 تاریخ انتشار نوبت دوم چهارشنبه 1۴۰2/۴/21
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گزیده خبر

هیچ تخلفی در انتخاب هیات رئیسه 
اتاق ایران رخ نداده است

رئیس انجمن نظارت بر انتخابات اتاق ایران، در نامه ای به عباس علی آبادی، 
وزیر صمت، ادعاهای مربوط به تخلف در برگزاری انتخابات هیات نمایندگان 
و هیات رئیســه دوره دهم را با ارجاع به مواد قانونی و آئین نامه انتخابات رد 
کرد. به گزارش ایلنا از اتاق بازرگانی ایران؛ رئیس انجمن نظارت بر انتخابات 
اتاق های سراســر کشور در نامه ای به عباس علی آبادی، وزیر صنعت، معدن 
و تجــارت، به اظهارات ناصوابی که در هفته های اخیر در مورد عملکرد این 
انجمن در شبکه های اجتماعی ابراز شده است، با ارجاع به مواد قانونی پاسخ 
داد و ضمن تأکید بر صحت عملکرد انجمن در عمل به مر قانون، اعلام کرد: 
هیچ تخلفی در انتخاب هیات رئیسه اتاق ایران رخ نداده است. در این نامه، 
در پاســخ به ادعای عدم رعایت مقررات در صدور اعتبارنامه ها، اعلام شده 
است: انجمن نظارت بر انتخابات اتاق های سراسر کشور، همه اعتبارنامه های 
منتخبان را بر اســاس مواد قانون پیش بینی شده، پس از اعلام نظر شورای 
عالــی نظارت صادر کــرده و در مورد انتخابات اتاق هایــی که در مورد آنها 
اعتراضی واصل نشــد، پس از انقضای مهلت اعتراض، اعتبارنامه منتخبان 
صادر شــده است. حســین میرمحمدصادقی در این نامه، با تشریح فرآیند 
برگزاری این انتخابات، افزوده اســت که این انجمن به دلیل سکوت مرجع 
رسمی رد صلاحیت کاندیداها در موعد مقرر، نمی توانسته است مانع شرکت 
هیچ فردی در انتخابات هیات رئیســه شــود. بر اساس نامه رئیس انجمن 
نظارت، نامه حراست وزارت صمت ضمن اینکه در موعد مقرر ارسال نشده، 
نمی توانسته مبنای عمل این شورا قرار گیرد، با این وصف با توجه به اینکه در 
این نامه قید شده بود که رد صلاحیت یکی از کاندیداها، نظر وزارت اطلاعات 
است، این شورا بر اساس وظیفه قانونی خود، با ارسال این نامه از سه مرجع 
درخواست نظر کرده است: نخست مرکز احراز و تأیید صلاحیت های وزارت 
اطلاعــات با قید آنی – آنی با هدف تأیید نظر حراســت وزارت صمت، دوم 
شــورای عالی نظارت بر اتاق ایران به عنوان مرجع تفسیر و تصمیم گیری و 
سوم امور حقوقی اتاق ایران به عنوان مرجع رفع ابهام آیین نامه. علاوه بر آن 
به گفته وی، مجموعه این فرآیندها، یک روز قبل از انتخابات به اطلاع رئیس 
و دبیر شورا )آقایان علی آبادی و پیمان پاک( رسیده است. میرمحمدصاوقی 
افزوده است: به جز امور حقوقی، نه وزارت اطلاعات و نه شورای عالی پاسخی 
به این نامه نداده و جلسه شورای عالی نظارت نیز که در ساعت 9 شب قبل 
از انتخابات برگزار شده، دراین باره مصوبه ای نداشته است. به گفته دبیر هیات 
نظارت بر انتخابات، با توجه به اینکه انجمن از یکســو بر اســاس آیین نامه، 
موجبی برای ممانعت از نامزدی افراد ندید و از سوی دیگر ممانعت از نامزدی 
افراد، به منزله ممانعت از حق و در مغایرت با اصل 22 قانون اساسی و ماده 
570 قانون مجازات اســلامی )تعزیرات( تلقی می شــود، به همه کاندیداها 
اجازه شــرکت در این انتخابات داده شد. میرمحمدصادقی گفته است: این 
انجمن علاوه بر طی تمام این فرآیندها، در جلســه برگزاری انتخابات هیات 
رئیسه، تمام این جزییات را برای رأی دهندگان تبیین کرد و تصمیم گیری را 
به عهده آنان گذاشت و در نتیجه هیات نمایندگان اتاق ایران با اطلاع کامل 

از این رخدادها، هیات رئیسه خود را برگزیده است. 

موضوع لایروبی اروند در جلسه 
سران قوا مطرح می شود

ایسنا/خوزستان نماینده مردم آبادان 
و اروندکنــار در مجلــس شــورای 
اســلامی با تاکید بر اینکه لایروبی 
اروندرود یک ضرورت جدی اســت، 
گفت: لایروبی ارونــد رود به عنوان 

یکی از اولویت ها در ســطح جلسه سران قوا مطرح خواهد شد. سید محمد 
مولوی در گفت و گو با ایســنا اظهار کرد: همکاری همه وزارتخانه های ذی 
ربط در راستای ایجاد بازارچه مرزی نیاز است. وی با بیان اینکه در گذشته 
شــرایط مناســبی برای افتتاح بازارچه مرزی وجود نداشت، افزود: مرز آبی 
اروندکنار مرزی بسیار حائز اهمیت است و باید از همه ظرفیت های آن بهره 
برد. نماینده مردم آبادان در مجلس شــورای اسلامی بیان کرد: بازارچه بین 
المللی اروندکنار با هدف توسعه تجارت و افزایش اشتغالزایی فرصتی بی بدیل 
و یک ضرورت جدی اســت. مولوی افزود: اروند کنار شرایط تبدیل شدن به 
بندر بین المللی در سطح خاورمیانه را دارد اما باید همه با نگاه مثبتی این 
قضیه را دنبال کنند. مولوی با تاکید بر اینکه لایروبی اروندرود یک ضرورت 
جدی است، بیان کرد: لایروبی اروندرود به عنوان یکی از اولویت ها در سطح 

جلسه سران قوا مطرح خواهد شد.

محکوم کردن بزرگ ترین کارخانه 
صنعت فولاد کشور به چه قیمتی؟

اخیرا برخی از نمایندگان محترم مجلس شــورای اسلامی گفته اند که در شرکت 
فولاد مبارکه تخلفات بســیاری صورت گرفته و ســود واقعی این شرکت نه 200 
درصد، بلکه 20 درصد اســت و شــرکت فولاد مبارکه با دســت کردن در جیب 
مردم عملا متخلف محســوب و باعث گرانی و تورم در کشــور شده و از این محل 
ســودهای نجومی به جیب زده اســت! البته توجه موشکافانه یک نماینده مجلس 
به عملکرد شــرکت های صنعتی خرد و کلان، بسی جای خرسندی است. می توان 
گفت نیاز امروز کشــور نیز همین است که مسئولان کشور به خصوص نمایندگان 
محترم مجلس با دید باز نســبت به تخلفات اقتصــادی در همه حوزه ها به هوش 
باشــند و مانع از روند تخلفات احتمالی شوند. اما در موضوع فولاد مبارکه باید به 
نکاتی اشــاره شود که تاحدودی ادعاهای این نماینده محترم مجلس را زیر سوال 
می برد. ادعایی که غیرکارشناســی و یا ارائه آدرس غلط دادن اســت.  خبرگزاری 
کار ایران، ایلنا، به واسطه رسالت مطبوعاتی کارگری و صنفی خود همواره با اکثر 
صنایع و کارخانه های تولیدی کشــور در ارتباط است و تا حدود زیادی از عملکرد 
و مشــکلات پیش روی تولیدکنندگان آگاهی دارد. طبق مستندات، شرکت فولاد 
مبارکه متاسفانه با هزینه های سرسام آوری مواجه است که سرشکن شدن همین 
هزینه هــا می تواند باعث افزایش قیمت تمام شــده محصول شــود. به طور مثال 
شــرکت فولاد مبارکه انرژی مصرفی خود را بر اساس تعرفه آزاد و سه برابر تعرفه 
خانگــی خریداری می کند. حمــل و نقل مواد اولیه از چین به اســترالیا کمتر از 
حمل و نقل مواد اولیه از ســنگان به شــرکت فولاد مبارکه است و در واقع هزینه 
حمل و نقل مواد اولیه فولاد در خارج از کشــور مقرون به صرفه تر از حمل و نقل 
داخلی محاسبه می شود. بر اساس گزارش عملکرد شرکت فولاد مبارکه، صادرات 
این شــرکت در سال 1401 نســبت به 1400، 20 درصد افزایش یافته است و از 
آن جایی که تمامی محصولات این شــرکت در بورس کالا عرضه و کشــف قیمت 
می شــود، بنابراین فولاد مبارکه نقشی در تعیین قیمت و قیمت گذاری محصولات 
خود ندارد و چنین ادعاهایی آدرس غلط دادن به مردم اســت. درهمین راســتا، 
پرسش هایی در این زمینه مطرح می شود و نیاز به پاسخگویی و شفاف سازی دارد. 
ادعای نادرستی مانند این که20 درصد از سود فولاد مبارکه واقعی و 180 درصد 
آن دســت کردن در جیب مردم است، با کدامین عدد و ارقام کارشناسی محاسبه 
و اعلام شــده است؟ ادعاهای غیرمســتند علیه شــرکتی با عملکرد قابل قبول، 
چگونه اینچنین بی  محابا در محافل عمومی و رســانه ها مطرح و منتشر می شود؟ 
خوشبختانه فولاد مبارکه تاکنون موفق شده است نسبت به تولید، فروش، صادرات 
و رضایت ســهامداران خود موفق عمل کند، بنابراین ادعاهای مطرح شده درباره 
این شرکت ازسوی برخی نمایندگان مجلس دور از منطق است. همچنین شرکت 
فولاد مبارکه در بخش مســئولیت های اجتماعی ســالانه هزینه های بالایی را در 
بخش ســاخت نیروگاه های خورشیدی، انتقال آب از خلیج فارس به فلات مرکزی 
و غیره صرف می کند که اشتغال زایی برای بیش از هزار و 100 نفر نیروی انسانی 

را در سال 1401 فراهم کرده است. 

پیش بینی 200 هزار موتورسیکلت و نوسازی تاکسیرانی با 50 هزار خودروی برقی
نهضت برقی سازی حمل ونقل شهر تهران با توافق وزارت صمت و 
شهرداری تهران از امروز آغاز شد.به گزارش ایلنا از وزارت صمت، 
دومین جلسه برقی کردن حمل ونقل شهر تهران با حضور عباس 
علی آبادی وزیر صنعت، معدن و تجارت و علیرضا زاکانی شهردار 
تهــران و معاونان وزارت صمت و شــهرداری تهران در محل این 
وزارتخانه برگزار شــد. علی آبادی با بیان اینکه حمل ونقل برقی 
کشــور یکی از اولویت های اصلی وزارت صمــت در دوره جدید 
خواهــد بود، گفــت: در وزارتخانه از همان روزهــای ابتدایی به 
همکارانمــان اعــلام کردیم تا یک برنامه جامــع و دقیقی را در 
خصوص طرح حمل ونقل برقی آماده و شــهر تهران را به عنوان 
شــهر پایلوت این امر مشــخص کردیم. وی ادامــه داد: از امروز 
می توانیم با قدرت اعلام کنیم که نهضت برقی سازی حمل نقل 
تهران آغاز شــده و در همین راستا با همکاری شهرداری تهران، 
وزارتخانه های کشور، نفت و نیرو برنامه داریم تا پایان سال شاهد 
حضور 200 هزار موتور و 50 هزار خودروی برقی در شهر تهران 
باشیم. وزیر صمت با بیان اینکه برقی سازی خودرو برای شرکت ها 
جذابیت ســرمایه گذاری دارد، افزود: طبــق توافقاتی که در این 
جلسه انجام شده، قرار است در سطح تهران 5 هزار ایستگاه شارژ 
سریع و کند جهت شارژ خودروهای برقی نصب و راه اندازی و در 
مرحله اول با همراهی شــهرداری تهران 50 هزار تاکسی تهران 
برقی شود. وی همچنین در ادامه ارائه کارت نیرو)دریافت برق( به 
جای کارت سوخت از سوی وزارت نفت به رانندگان خودروهای 
برقی را یکی از پیشنهادهای اصلی این طرح دانست و تصریح کرد: 
انشالله در جلســه ای که در آینده بین 4 وزارتخانه صمت، نفت، 
نیرو و کشــور با شهرداری تهران برگزار می شود عملیات اجرایی 

طرح برقی سازی شــهر تهران آغاز خواهد شد. علی آبادی ایجاد 
مشوق های لازم و تعرفه های ویژه را از جذابیت لازم جهت سوق 
دادن خودروسازان و مردم برای واردات خودروهای برقی دانست 
و یادآور شد: خودروسازان با تعرفه های ویژه می توانند از امروز به 
سمت واردات خودروهای برقی ســوق پیدا کنند که در ادامه با 

حمایت وزارت صمت باید به سمت تولید خودروها برقی حرکت 
کنند.وی تصریح کرد: امروز مصمم هســتیم تا حمل ونقل شهر 
تهران را برقی کنیم و برای این امر تا زمانی که زیرســاخت های 
برقی ســازی مهیا شــود، همه تلاش خود را خواهیم کرد تا در 
راســتای صرفه جوی و محیط زیستی پاک گام برداریم و شاهد 

واقعیت بخشــی به رؤیای تهران پاک باشــیم. وزیر صمت تولید 
خودروی برقی را یک از اولویت های اصلی نظام در جهت آبادانی 
کشور برشمرد و خاطرنشان کرد: از امروز با همکاری خودروسازان 
و اراده ای که در ســازمان اســتاندارد ایجادشده و با حمایت های 
ویژه وزارت صمت در راســتای خودروهای برقی گام های محکم 
و بلندی برخواهیم داشــت و در همین راستا معاونت حمل ونقل 
وزارت خانه فراخوانی را جهت حضور خودروسازان در این طرح را 
صادر خواهد کرد. علیرضا زاکانی شهردار تهران هم در این جلسه 
با بیان اینکه قرار شده تا با وزیر صمت دست به دست هم بدهیم 
و تهران را برقی کنیم، گفــت: اگر بتوانیم طبق برنامه ریزی های 
که شــده 50 هزار نوسازی تاکســی و 200 هزار موتور برقی در 
شــهر تهران داشته باشیم جوانب محیط زیستی و رفاهی خوبی 
نصیب مردم شهر تهران خواهد شد و سرمایه گذاری در این زمینه 
بیشترین ارزش افزوده را برای شــهرداری تهران خواهد داشت. 
وی ادامه داد: شــهرداری تهران موافق بحــث راه اندازی و نصب 
ایســتگاه های شارژ ســریع و کند برای خودروهای برقی است و 
در آینده نزدیک قرار داد آن نهایی خواهد شــد. شــهردار تهران 
تصریح کرد: پیشــنهاد اولیه این است تا طرح برقی سازی شهر 
تهران با تمرکز بر محدوده بازار و مرکز شهر آغاز و منطقه بندی 
شــود و در بحث واردات موتورسیکلت برقی، شهرداری آمادگی 
لازم را دارد تا با اســتفاده از تبصره 18 و سایر منابع، هزینه 150 
هزار موتور برقی را حمایت کند تا حداقل )موتورهای کار( ما که 
نزدیک به 10 درصد موتورهای موجود در شــهر تهران هستند 

برقی و بهینه شوند.

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی 
تهران خاطر نشــان کــرد: در حال 
 FATF حاضر ایران وارد لیســت سیاه
شــده اســت و در پایین ترین سطح 
مراودات بانکی هســتیم. مهراد عباد 
در گفت وگــو با خبرنــگار اقتصادی 
ایلنا، بیش از 80 درصد اقتصاد ایران 
را دولتی دانست و افزود: تصمیمات 
دولــت تاثیــر زیــادی در اقتصاد و 
تجــارت بین المللــی می گــذارد به 
عنوان مثال تحریم ها به واسطه یک 
تصمیم سیاســی اتخاذ و اقتصاد نیز 
دنباله رو آن شــد و 10 ســال اخیر 
بخشــی خصوصی و اقتصاد را درگیر 
خود کــرد. وی با اشــاره بــه تاثیر 
منفی تحریم هــا در اقتصاد، تصریح 
کرد: تحریم هــا امکان مــراودات با 
شــرکت های بزرگ را از ایران گرفت 
و این شــرکت ها به واســطه ترس و 
نگرانی که از جریمه های همکاری با 
ایران داشــتند از تجارت با ما امتناع 
کردند از این رو مــا به ناچار کارها را 
به واسطه ها سپردیم و مجبور شدیم 
که با شــرکت های کوچکتــر کارها 
را پیــش ببریم؛ ایــن موضوع باعث 
پایین تری  شد کالاهایی که کیفیت 
داشتند را خریداری و هزینه واردات 
و صادرات در کشور افزایش پیدا کند.

این فعال اقتصادی ادامه داد: مراودات 
مالی هزینه ها را برای بخش خصوصی 

افزایش داد در انتقال پول و بازگشت 
ارز حاصــل از صادرات، از آنجایی که 
از کانال صرافی های کشورها همسایه 
انجام می شــد. به عبارت دیگر نقل و 
انتقال حواله به صورت غیررســمی 
تاثیــر منفی سیاســت بــر اقتصاد 
بــود.     عباد با تاکید بــر اینکه در 
جذب ســرمایه گذاری علــم اقتصاد 
اهمیت پیدا می کنــد، تصریح کرد: 
ســرمایه گذار خارجی برای ورود به 
یک اقتصاد نخست ریسک های آنجا 
را بررســی و رتبه کشورها در جذب 
ســرمایه گذاری خارجی و بازگشت 
سرمایه را بررســی می کند. ایران به 
واســطه تحریم ها رتبــه ضعیفی در 
جذب ســرمایه خارجی پیدا کرد و 
ما نیز تلاشــی برای ارتقا رتبه  خود 
انجام ندادیم. در کشوری اقتصاد آن 

دولتی باشــد سرمایه گذاران خارجی 
حساس تر می شــوند چراکه سرمایه 
گذاری کلان مســاوی با طرف شدن 
بــا دولت از این رو ســرمایه خارجی 
جایی ورود می کنند که ریسک های 
آن پایین باشد.عضو هیات نمایندگان 
اتــاق بازرگانی تهران در پاســخ به 
این پرســش که در ماه هــای اخیر 
شاهد ورود ســرمایه گذاران برخی از 
کشــورها از ازبکستان و عمان بودیم 
آیــا این موضــوع در رونق اقتصادی 
می تواند موثر باشد؟ افزود: همکاری 
اقتصــادی بــا کوچکترین کشــور 
می تواند در رشد اقتصادی موثر باشد 
در ســال های اخیر تحریم ها ما را به 
جزیره کوچکی تبدیل کرده بود که 
کمتر کشــوری حاضر به همکاری با 
ما می شد حتی کشورهایی که آنها را 

دوست و همسایه خطاب می کردیم 
نیز به سختی حاضر به مراوده تجاری 
با مــا بودند اما یک تغییر ژئوپلتیکی 
در منطقه رخ داد که در نهایت به نفع 
ایران تمام شــد و عربستان مذاکرات 
خــود را با ایران آغاز کرد چراکه آنها 
می خواهند به قطب اقتصادی منطقه 
تبدیل شوند از این رو منطقه باید آرام 
باشد و ما باید از این فرصت استفاده 
کنیم. تنش زدایی ها باعث شــد که 
کشورهای همسایه ترجیح بدهند که 

تعاملات خود را با ما گسترده کنند.
به گفته عباد؛ باید از این فرصت ایجاد 
شده بیشترین استفاده را کرد چرا که 
فرصت های زیادی پیشروی ما نیست.

عباد در پایــان تصریح کرد: در حال 
 FATF حاضر ایران وارد لیســت سیاه
شــده اســت و در حــال حاضر در 
پایین ترین ســطح مــراودات بانکی 
هستیم؛ شاید رفتن در لیست سیاه 
در کوتاه مدت تاثیری برای ما نداشته 
باشد ولی اگر برجامی امضا شود که 
به نظر می رســد داریم به این سمت 
می رویم قرار گرفتن در لیست سیاه 
برای ما یک توقفی ایجاد می کند که 
اجازه نمی دهد با دنیا تجارت داشته 
باشــیم و باید آن را حل کنیم. حل 
این موضــوع زمان بر اســت و بهتر 
است موازی با تجارت این دو را پیش 

ببریم.

برجام و خروج از لیست سیاه FATF همزمان انجام شود

رئیس سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولید کنندگان درباره 
درخواســت های صدور مجوز برای افزایش قیمت برخی کالاها، 
گفت: این درخواســت ها در صف بررسی در ســتاد تنظیم بازار 
هستند. به گزارش ایســنا، معمولا هر سال با توجه به نرخ تورم، 
افزایش دستمزدها، هزینه انرژی و سایر هزینه های تولید، قیمت 
برخی کالاها در ماه های خرداد و تیر تغییر می کرد. در سال جاری 
اما هنوز خبری از تکلیف درخواســت های افزایش قیمت نیست. 
حســین فرهیدزاده - رئیس ســازمان حمایت مصرف کنندگان 
و تولیــد کنندگان در گفت وگو با ایســنا، درباره سرنوشــت این 
درخواســت ها گفت که درخواست های صدور مجوز برای افزایش 
قیمت کالاها در صف بررسی در ستاد تنظیم بازار هستند. از جمله 

کالاهایی که اخباری از درخواســت آن ها برای افزایش قیمت در 
سال جاری منتشر شده لوازم خانگی، محصولات شوینده، سلولزی 
و کنســروها بوده اســت که باید درباره آن ها تصمیم گیری شود. 
گفتنی اســت تا اوایل سال 1401 فرآیند قیمت گذاری کالاها به 
این شــکل بود که تغییر قیمت 50 قلم کالای اساسی، حساس 
و ضروری مشــمول قیمت گذاری پیشــین، مستلزم طی فرایند 
قانونی بود. در اصل این 50 کالا که گوشــت قرمز، گوشت مرغ، 
لبنیات، روغن موتور، پوشــاک و لوازم خانگی از جمله آن ها بود،  
کالاهای اساسی بودند که از نظر سازمان حمایت در سبد خانوار 
نقش بالایی داشــتند. بنابراین اگر تولید کننده یا صاحب کالایی 
می خواست قیمت این 50 کالا را تغییر دهد، اول باید مستندات 

تغییر قیمت را به ســازمان حمایت ارائه می کرد تا کارشناســی 
و بعد در ســتاد تنظیم بازار ابلاغ شــود تا افــراد بتوانند افزایش 
قیمت دهند. اما مردادماه سال قبل نامه ای از حسین فرهیدزاده، 
رئیس ســازمان حمایت تولیدکنندگان و مصــرف کنندگان، به 
معاونان وزارت صمت منتشــر شد که بر اســاس آن مقرر شده 
بود درخواســت افزایش قیمت کالاهــا در دفاتر تخصصی وزارت 
صمت و جهاد کشــاورزی، سازمان حمایت، کمیسیون اقتصادی 
دولت و ستاد تنظیم بازار بررسی و تایید شود و در نهایت به تایید 
رئیس جمهوری برســد. هر چند این موضوع کمی بعد از انتشار 
نامه منتفی اعلام شد، اما اظهارات بعدی مسئولان نشان می دهد 

بخشی از مراحل آن در حال اجراست.

رئیس سازمان حمایت پاسخ داد

تکلیف درخواست  افزایش قیمت برخی کالاها به کجا رسید؟

ایسنا/خوزســتان مدیرکل غله و خدمات بازرگانی خوزستان از واردات بیش از ۶88 هزار تن گندم از 
ابتدای امســال تاکنون از طریق بندر امام خمینی )ره( خبر داد. امید جهان نژادیان در گفت و گو با 
ایســنا، در خصوص واردات کالای اساســی اظهار کرد: از ابتدای سال 1402 تاکنون در بحث واردات 
کالای اساسی فقط گندم وارد شده است و در این زمینه 10 فروند کشتی نسبت به واردات این کالاها 
اقدام کرده اند. وی افزود: این کشــتی ها که از ابتدای ســال تاکنون وارد کشور شده اند حامل بیش از 
۶88 هزار تن گندم به عنوان کالای اساسی بوده اند. مدیرکل غله و خدمات بازرگانی خوزستان گفت: 
تاکنون بیش از ۳00 هزار تن از این کالاها از بندر امام خمینی )ره( به مناطق موردنظر حمل شــده 
است و باقی آن نیز براساس برنامه زمانبندی حمل خواهد شد. جهان نژادیان عنوان کرد: روند واردات 

گندم به عنوان یک کالای اساسی بدون هیچ مشکلی همچنان ادامه خواهد داشت

ایسنا/لرســتان رئیس ســازمان جهاد کشاورزی لرســتان گفت: مشکلات بازار مرغ استان رفع شــده و  دیگر کمبودی در سطح 
شهرستان ها وجود ندارد. سیدعماد شاهرخی در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: میزان جوجه ریزی که در سالن های  مرغداری داشتیم 
بیش از نیاز اســتان است و مشــکلی در بحث جوجه ریزی و تأمین مرغ  نداریم. وی اضافه کرد: خردادماه سه میلیون و ۳00 هزار 
قطعه جوجه ریزی داشــتیم که حدود 1.5  برابر نیاز اســتان است و در دهه اول تیرماه نیز بیش از یک میلیون قطعه جوجه ریزی 

 داشتیم بنابراین روند خوبی در این زمینه داریم.   این مسئول با اشاره به این که مرغداران علی رغم همه مشکلاتی که داشتند جوجه ریزی را  انجام دادند، تصریح کرد: 
مقداری کمبود برخی نهاده ها و قیمت جوجه یک روزه که  بالاتر از قیمت مصوب بود، به ویژه در اردیبهشت ماه که باید قیمت جوجه یک روزه  حدود 17 هزار تومان 
باشد مرغداران جوجه را خیلی بیشتر از این قیمت خریدند، باعث  شده هزینه تمام شده برای مرغداران بیشتر تمام شود.   شاهرخی با اشاره به این که صنعت مرغداری 
بعد از صنعت نفت بیشترین نقش را در  اقتصاد، تولید و اشتغال دارد، بیان کرد: با توجه به نوسانات در قیمت جوجه و نوسانات  قیمتی به کشتارگاه ها اعلام شده اگر هر 
مرغدار یا عامل توزیع، مرغی که در اختیار  دارد را توزیع نکند نیروهای ما با آن ها برخورد می کنند. رئیس سازمان جهاد کشاورزی لرستان ادامه داد: با حضور مدیرکل 
دامپزشکی بازدیدی  در سطح شهر داشتیم که توزیع صورت می گرفت و برای پایان هفته گذشته 1۳0 تن  کشتار و همچنین برای بازار امروز نیز برنامه ریزی داشتیم.

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی خوزستان اعلام کرد

واردات ۶۸۸ هزار تن گندم از بندر امام 
خمینی

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان:

مشکلی در تأمین و توزیع مرغ لرستان نداریم
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گزیده خبر

رشد  141 درصدی اعطای تسهیلات بانک گردشگری 
و کسب رتبه نخست بین بانک های خصوصی

میزان تسهیلات اعطایی بانک گردشگری به اشخاص در اسفند سال 1401 
در مجموع به 492209 میلیارد ریال رســید که درمقایسه با مدت مشابه 
سال قبل آن 141.1 درصد رشد داشت.به گزارش کانون بانک ها و موسسات 
اعتباری، همچنین سهم تسهیلات اعطایی بانک گردشگری از کل بانک های 
عضو کانون که در اسفند سال 1400 برابر 1.9 درصد بود، در سال 1401 به 
3.3 درصد افزایش یافته است.این گزارش حاکیست : بانک رسالت با 99.4 
درصد رشد تسهیلات اعطایی به اشخاص در رده دوم جای گرفت و پس از 
آن بانک های پاســارگاد، شهر و خاورمیانه به ترتیب با 43.3 درصد، 41.7 

درصد و 39.6 درصد رتبه های سوم تا پنجم را به خود اختصاص دادند.
مدیر منطقه هرمزگان و بوشهر بانک سینا مطرح کرد:

ارغوان، طرح حمایتی بانک سینا از مشتریان حقیقی 
وکسب وکارهای خرد

مدیــر منطقه هرمزگان و بوشــهر طرح ارغوان را یکــی ازخدمات متفاوت 
بانک ســینا دانست که مشتریان حقیقی می توانند با سپرده گذاری و ایجاد 
معدل لازم، از شناور بودن نرخ تسهیلات این طرح بهره مند شوند.ابوالقاسم 
قاســمی طرح »ارغوان« بانک ســینا را یکی از طرح هایی دانست که مورد 
توجه بســیاری از مشتریان قرار گرفته و شــناور بودن نرخ تسهیلات آن را 
از نکات مثبت این طرح برشمرد.مدیر منطقه هرمزگان و بوشهر افزود: این 
تسهیلات تا سقف 200 میلیون تومان به مشتریان حقیقی و تا سقف 500 
میلیون تومان برای صاحبان مشــاغل قابل پرداخت اســت تا مشتریان در 
زمینه فعالیت های اقتصادی، اجتماعی و رفع نیازهای ضروری استفاده کنند.

قاسمی افزود: این طرح به نحوی برنامه ریزی شده که همه اقشار با توجه به 
توانایی مالی خود می توانند از این تســهیلات استفاده کنند. به صورتی که 
حداقل مبلغ سپرده برای افتتاح حساب در طرح ارغوان 500 هزار ریال بوده 
و حداقل میانگین ســپرده جهت دریافت وام 50 میلیون ریال است.وی در 
خصوص مبلغ تسهیلات اذعان داشت: مبلغ تسهیلات برای اشخاص حقیقی 
تا ســقف 2 میلیارد ریال و برای صاحبان مشاغل و کسب وکارهای خرد 5 

میلیارد ریال است.
سید ضیاء ایمانی خبر داد:

بانک صادرات ایران به 53 هزار نفر وام 
قرض الحسنه و حمایتی پرداخت کرد

مدیرعامــل بانک صــادرات ایــران از پرداخت بیش از 53 هــزار فقره وام 
قرض الحســنه و تسهیلات حمایتی در ســه ماه ابتدای سال 1402 توسط 
این بانک خبر داد.به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، ســید ضیاء 
ایمانی گفت: با پرداخت 40 هزار و 155 فقره وام قرض الحســنه و پرداخت 
13 هزار و 236 فقره تســهیلات حمایتی مجموعاً به ارزش بالغ بر 91 هزار 
و 571 میلیارد ریال توســط بانک صادرات ایران در ســه ماه ابتدای سال 
جاری،  نزدیک به 53 هزار و 400 نفر در اقصی نقاط کشــور از برنامه های 
این بانک برای عمل به مسئولیت اجتماعی، کمک به بهبود معیشت اقشار 
آسیب پذیر کشور، پشــتیبانی از تولید و اشتغالزایی و همچنین حمایت از 
بنگاه های کوچک و متوســط برخوردار شــدند.وی با بیان این که پرداخت 
وام های قرض الحســنه و حمایتی توســط بانک صادرات ایران روند خود را 
همچنان طی می کند، از پرداخــت 38 هزار و 655 میلیارد ریال وام قرض 
الحسنه ازدواج و تهیه جهیزیه به 19 هزار و 332 عروس و داماد در سه ماهه 
ابتدای ســال جاری خبر داد.ایمانی افزود: بانک صادرات ایران همچنین در 
ادامه حمایت از سیاســت های کلان دولت برای تحقق اهداف طرح جوانی 
جمعیت، در بهار سال 1402 به میمنت تولد بیش از 15 هزار و 474 نوزاد، 
بیش از 9 هزار و 616 میلیارد ریال وام قرض الحســنه پرداخت کرده و این 

روند همچنان ادامه دارد.
رونمایی از سامانه مدیریت ریسک عملیاتی بانک 

ایران زمین
بانک ایران زمین با هدف شناســایی گلوگاه های بروز ریســک عملیاتی، از 
سامانه مدیریت ریســک عملیاتی این بانک رونمایی کرد.به گزارش روابط 
عمومــی؛ بانک ایران زمیــن به عنوان یکی از بانک های پیشــرو در عرصه 
مدیریت ریســک عملیاتی در کشــور، با راه اندازی این ســامانه توانست 
شناسایی عوامل بروز ریسک و ایجاد پایگاه زیان داده را تسهیل کند.سامانه 
مدیریت ریسک عملیاتی بانک ایران زمین ضمن ایجاد تعامل و ارتباط بین 
واحدهای مختلف این بانک، امکان سنجش ریسک عملیاتی مترتب بر تمام 

فعالیت های عملیاتی بانک را فراهم کرده است.
با صدور بخشنامه ای در بانک توسعه صادرات ایران :

بخشودگی های بسته وصول مطالبات غیرجاری 
تاپایان شهریور تمدید شد

بانک توســعه صادرات ایران با صدور بخشنامه ای مهلت اعتبار بخشودگی 
های مندرج در بســته وصول مطالبات غیرجاری را بطــور کامل تا پایان 
شهریورماه ســال جاری تمدید کرد.به گزارش روابط عمومی بانک توسعه 
صادرات ایران، در این بخشنامه آمده است: در صورتی که بدهکار کل مبلغ 
بدهی خود را به صورت نقدی تســویه نماید، بانک مکلف است 6% از مبلغ 
وجه التزام تاخیر دین در تعهدات و تسهیلات غیرقرض الحسنه و 8% از مبلغ 
وجه التزام تاخیر تادیه دین در تسهیلات قرض الحسنه را به صورت کامل 
مشــمول بخشودگی قرار دهد.همچنین در تسهیلات دارای اقساط متعدد 
که بدهکار دارای مانده بدهی اقساط در طبقات سررسید گذشته یا معوق 
هســت، در صورت وصول کل مانده ســرفصل های مطالباتی )نه الزاماکل 
بدهی قرارداد( بخشودگی 6% از وجه التزام تاخیر تادیه دین به نسبت کل 
مانده ســرفصل مطالباتی صورت پذیرد و مابقی اقســاط در مواعد مقرر از 

پیش تعیین شده وصول خواهد شد.

تثبیت رتبه نخست بانک تجارت در عملیات ارزی در شبکه بانکی کشور
»تجارت« همچنان در اوج

بانک تجارت که در ســال گذشته موفق به کسب رتبه نخست فعالیت های 
ارزی در میان بانک های کشــور شــده بود، در سه ماهه اول سال 1402 نیز 
موفق به تکرار دستاورد سال گذشته و کسب مجدد رتبه اول در شبکه بانکی 
کشور شد.به گزارش مدیریت روابط عمومی و ارتقاء سرمایه اجتماعی بانک 
تجــارت، معاون مدیرعامل بانک تجارت در امور بین الملل با اعلام این خبر 
گفت: سهم بانک تجارت در فعالیت های ارزی در مجموع ابزار پرداخت های 
اعتبار و برات و حواله به 19.41 درصد در پایان خرداد امســال ارتقاء یافته 
است.حسین رامین با تاکید بر ضرورت اتخاذ راهکارهای مناسب در شرایط 
سخت کنونی کشــور به منظور تامین ارز، حمایت از تولیدکنندگان و رفع 
مایحتاج عمومی خاطرنشــان ساخت: استفاده از تمامی ابزارهای موجود در 
جهت تسهیل نقل و انتقال وجوه ارزی از جمله عوامل حفظ رتبه نخست بانک 

تجارت در زمینه فعالیت های ارزی در شبکه بانکی کشور است.

رئیس کل بیمه مرکزی در آیین معارفه رئیس مرکز فاوا:

انتصاب سرپرست مدیریت مالی شرکت نفت 
ستاره خلیج فارس

روح الله ذاکری به عنوان سرپرست مدیریت مالی شرکت نفت ستاره خلیج 
فارس منصوب شد.به گزارش روابط عمومی و بین الملل شرکت نفت ستاره 
خلیج فارس، با حکم علیرضا جعفرپور مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج 
فــارس، »روح الله ذاکری« به عنوان سرپرســت مدیریت مالی بزرگ ترین 
پالایشــگاه میعانات گازی جهان منصوب شد.ذاکری که از نیروهای بومی 
هرمزگان اســت، پیش از این مدیریت بودجه و کنترل هزینه های شرکت 
نفت ستاره خلیج فارس و اشتغال در حوزه مدیریت مالی این شرکت را در 

کارنامه دارد.

اختصاصخطاعتباریجدید۵۰۰میلیوندلاریبرایشرکتهایدانشبنیان
رئیــس کل بانک مرکزی با اعــلام افزایش اعطای تســهیلات ریالی به 
شــرکت های دانش بنیان، از تخصیص خط اعتباری 500 میلیون دلاری 
برای تامین نیاز ارزی شــرکت های دانش بنیان در سال جاری خبر داد. به 
گزارش ایلنا از بانک مرکزی، محمدرضا فرزین در دیدار و نشســتمعاون 
علمی و فناوری رئیس جمهور و جمعی از تشکل ها و شرکت های پیشرو 
در حوزه فعالیت های دانش بنیان با تاکید بر حمایت همه جانبه نظام بانکی 
از این شرکت های موثر گفت: به منظور حل مشکلات ارزی شرکت های 
دانش بنیان و در راستای حمایت عملی از آنان، خط اعتباری 500 میلیون 
دلاری در ســال جاری برای این بخش اختصاص می یابد. رئیس کل بانک 
مرکزی با اشاره به تشکیل کمیته تامین و تخصیص ارز در بانک مرکزی 
با حضور وزارتخانه های صنعت معدن و تجارت، بهداشت درمان و اموزش 
پزشــکی و جهاد کشــاورزی گفت : در این کمیته نیاز های ارزی سالانه 
بخش های مختلف براســاس منابع، تعیین و سهمیه هر یک از بخش ها 
برای گشــایش اعتبار مشخص می شــود. وی تصریح کرد: بانک مرکزی 
با توجه به ضرورت توجه جدی به شــرکت های دانش بنیان و به منظور 
تسریع در حل نیاز ارزی فعالان این بخش،  امسال جدای از سهمیه این 
بخش، 500 میلیــون دلار خط اعتباری جدید به آن اختصاص می دهد.  
فرزین در ادامه تاکید کرد: شــرایط تخصیص ایــن خط اعتباری هم با 
همکاری معاونت عملی و فناوری ریاست جمهوری و وزارت صمت تعیین 
می شــود. البته در همین راســتا، نمایندگان این شرکت ها نیز می توانند 
در کمیته تامین و تخصیص ارز مشــارکت و حضور فعال داشته باشند. 
رئیس کل بانک مرکزی گفت: با توجه به گشایش هایی که در حوزه ارزی 
در راه است خط اعتباری ویژه شرکت های دانش بنیان در سال های آینده 
قابلیت افزایش نیز خواهد داشــت. به گفته فرزین، در راســتای برطرف 
کردن نیاز شرکت های دانش بنیان برای حضور در نمایشگاه های صادراتی 

با هدف بازاریابی، این شــرکت ها همچنین می توانند ارز مورد نیاز خود 
را در این زمینه از محل ســرفصل نیازهای خدماتی از ســامانه مربوطه 
تامین کنند. در این نشســت با توجه به مشــکلات شــرکت های فعال 
درحوزه شرکت های دانش بنیان برای تامین نقدینگی و سرمایه در گردش 
و همچنین ضرورت تســریع در تامین به موقع نقدینگی این شرکت ها، 
رئیس کل بانک مرکزی دســتور داد تا کمیتــه ای برای تدوین آیین نامه 
تســهیلات ریالی مورد نیاز شــرکت های دانش بنیان با مشارکت بخش 
اعتبارات بانک مرکزی و معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری تشکیل 
شــود. رشد 85 درصدی اعطای تسهیلات به دانش بنیان ها فقط در سه 
ماه گذشته. فرزین خاطرنشــان کرد: در سال گذشته 187 هزار میلیارد 
تومان تسهیلات برای شرکت های دانش بنیان اختصاص یافت که رشدی 
معادل 165 درصد داشــت. همچنین در دو ماهه سالجاری نیز 20 هزار 
میلیارد تومان تسهیلات در این بخش پرداخت شده که از رشدی معادل 

85 درصد برخوردار اســت. رئیس کل بانک مرکزی در ادامه این نشست 
ضمن تاکید بر حمایت جدی شبکه بانکی از شرکت های دانش بنیان فعال 
در حوزه ارتباطات بانکی نیز گفت : توســعه روابط بانکی با کشــورهای 
همسایه از اولویت های اصلی بانک مرکزی است و در این راستا استفاده از 
خدمات شرکت های دانش بنیان داخلی قطعا استفاده خواهد شد. فرزین 
افزود: هم اکنون ارتباط شبکه کارتی شــتاب ایران با میر روسیه در حال 
اتصال اســت و برقرار این ارتباط با چین و ترکیه نیز در دستور کار قرار 
دارد. رئیس کل بانک مرکزی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به 
گلایه برخی شــرکت های دانش بنیان از روند طولانی تامین و تخصیص 
ارز و وجود برخی تخلفات در شــبکه صرافی کشــور تاکید کرد: برخورد 
بــا تخلف وظیفه ذاتی نهادهای حاکمیتی اســت و از تمامی فعالان این 
بخش تقاضا می کنم در صورت مشاهده هر گونه تخلف در شبکه صرافی 
مصادیق را با بانک مرکزی منعکس کنند. قطعا بانک مرکزی با متخلفین 

برخــورد قاطع خواهد کرد و مجوز صرافی های متخلف که از متقاضایان 
ارز، زیرمیزی طلب می کنند باطل خواهد شــد. فرزین برگزاری جلسات 
مشــترک با فعلان بخشــهای مختلف تولیدی به منظور حل مشکلات 
آنــان را از اولویت های کاری خود عنوان کرد و گفت: در همین راســتا 
تاکنون جلســات متعددی با فعالان صنعت دارو برگزار شــده که نتایج 
خوبی هم داشته است. بر اساس این گزارش، دکتر دهقان معاون علمی و 
فناوری رئیس جمهور هم با ارائه گزارشی در خصوص ظرفیت شرکت های 
دانش بنیان گفت : هم اکنون 8600 شــرکت دانش بنیان در کشــور 
فعال هســتند که ارزش فروش محصولات این شــرکتها سالانه بالغ بر 
400 هزار میلیارد تومان اســت. این شرکتها با ارز بری سالانه حداکثر 
500 میلیون دلار نزدیک به یک میلیارد دلار ارز آوری دارند و ســالانه 
بالغ از 5 میلیارد دلار برای کشور صرفه جویی ارزی ایجاد می کنند. وی 
تصریح کرد: شــرکت های دانش بنیان از ظرفیت بسیار خوبی در زمینه 
کمک به شبکه بانکی و ارتقای سیستم های پرداخت و ارتباطات بانکی 
دارند که در صورت نیاز شــبکه بانکی امکان توســعه همکاری در این 
زمینه بانک مرکزی وجود دارد . گفتنی است در این نشست نمایندگان 
شــرکت های دانش بنیان نیز به بیان مســائل و مشکلات خود در حوزه 
تامین ارز و نقدینگی پرداختند که زمان بر بودن تامین ارز، در الویت قرار 
گرفتن شرکتهای دانش بنیان در دریافت تسهیلات ریالی، تخلف برخی 
صرافی ها در زمینه دریافت زیرمیزی و ضرورت تسهیل در تامین به موقع 
نیاز ارزی از جمله محورهای مطرح شــده در این نشست بود. در پایان 
این نشست، مقرر شد بسته ای جداگانه برای شرکت های دانش بنیان به 
صورت مشــترک بین معاون علمی وفناوری ریاســت جمهوری و بانک 
مرکزی تهیه و راهکارهای حل مشکلات براساس تفاهمات به عمل آمده 

اجرایی شوند.

سرعت تحولات در حوزه فناوری اطلاعات بیش از 
پیش ارتقا خواهد یافت

بــه گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل بیمه مرکزی، مهندس 
مجید بهزادپور که در آیین معارفه رئیس مرکز فاوای نهاد ناظر صنعت بیمه 
سخن می گفت با اعلان این مطلب افزود: ساماندهی و مدیریت زیرساخت 
های ارتباطی و بازنگری در شیوه های عملکردی سامانه سنهاب با تمرکز بر 
توانمنــدی و ظرفیت های صنعت بیمه از ماموریت های جدی مرکز فاوا به 
شمار می رود.رئیس کل بیمه مرکزی، احصا و بهبود فرایندهای سازمانی را 
از دیگر مسئولیت های فاوا ارزیابی کرد و اظهار داشت: استاندارسازی زیست 
بوم های فناوری و بهره گیری از قابلیت دانش بنیان ها می تواند در گسترش 
خدمــات غیر حضوری به مخاطبان صنعت بیمه، نقش پررنگی را ایفا کند.

مهنــدس بهزادپور با تاکید بر تکالیف قانونی دولت ســیزدهم در خصوص 
اســتقرار دولت الکترونیک به آمادگی صنعــت بیمه برای ایفای خدمت در 
سامانه نسخه های الکترونیک، اشاره کرد و افزود: کاهش دغدغه های دولت 
و همراهــی با آحاد مردم از مهمترین راهبردهای نهاد ناظر به حســاب می 
آید.وی نقش صنعت بیمه را در نظام تصمیم ســازی کشور، دارای اهمیت 
ویژه دانست و تصریح کرد: پایش فعالیت های صنعت بیمه با توجه به تنوع 
محصولات و فراوانی خدمات یک نیاز انکارناپذیر است که با ابزارهایی نظیر 
داشــبورد مدیریتی و ســوئیچ بیمه، ممکن خواهد شد.رئیس شورای عالی 
بیمه با تاکید بر ضــرورت اتمام پروژه های نیمه تمام در حوزه فن آوری از 
رئیس جدید مرکز فاوا خواست تا با همراهی همکاران خود این مساله را در 

چارچوب اسناد بالادستی با جدیت بیشتری دنبال کنند.

مدیرعامل گروه خودروسازی سایپا: 
زوتی DL5 از سال آینده با 50 درصد داخلی سازی 

عرضه می شود 
مدیرعامل گروه خودروسازی سایپا با بیان اینکه شاسی بلند شهری زوتی DL5 از سال 
آینده با موتور هیبرید برقی عرضه می شود، گفت: با توجه به ظرفیت تولید 250 هزار 
دستگاه خودرو در پارس خودرو، این مجموعه بدون شک می تواند بزرگترین خودروساز 
ایرانی در بازارهای صادراتی شود. به گزارش سایپانیوز، محمدعلی تیموری در مراسم 
رونمایی از زوتی 5DL، با تاکید بر اینکه پارس خودرو سومین خودروساز کشور است، 
اظهارداشت: تولید خودروی پراید در شرکت پارس خودرو باعث شد که توسعه محصول 
در این شــرکت مسکوت بماند. این در حالی است که شــرکت پارس خودرو، تجربه 
همکاری با خودروســازان جهانی چون نیســان و رنو را در کارنامه کاری خود دارد. او 
با بیان اینکه در راســتای توسعه شرکت های زیرمجموعه گروه سایپا، اعتقاد داریم که 
منابع مالی شــرکت ها و توسعه محصول باید در اختیار خودشان باشد، ادامه داد: برای 
اولین بار اســت که شرکت پارس خودرو 3 محصول مستقل  شامل زوتی5DL، سهند 
و کادیلا را دارد.تیموری با بیان اینکه پیش فروش خودروی ســهند شهریورماه سال 
جاری آغاز می شــود و این خودرو استانداردهای 85گانه را با موفقیت گذرانده است، 
افزود: خودروی کادیلا که چندی پیش از آن رونمایی شــد، با همکاری قطعه سازان 
توانمند داخلی به تولید انبوه می رسد؛ این خودرو با نام و نشان شرکت پارس خودرو 
روانه بازار می شود. سعی بر این است که خودروی کادیلا تا پایان امسال به تولید انبوه 
برســد.او با بیان اینکه سومین محصول شرکت پارس خودرو، زوتی 5DL است که به 
زودی به دست متقاضیان خواهد رسید، اذعان داشت: گروه خودروسازی سایپا به سمت 
استفاده از موتورهای جدید و به ویژه موتورهای برقی رفته است. از این رو سال آینده 
 ،5DL 5 با موتور هیبرید برقی عرضه می شود.تیموری افزود: زوتیDL خودروی زوتی
در مرحله نخست به صورت سی. بی. یو )خودروی کامل( وارد می شود، اما در ادامه به 
صورت اس. کی. دی )بســته ای کامل، شامل همه قطعاتی است که برای تولید وسیله 
نقلیه باید ســوار شود( و ســی. کی. دی )قطعات نیمه سوار شده است( عرضه خواهد 
شد و سپس از سال آینده با تجهیز آن به موتور داخلی، داخلی سازی آن به 50 درصد 
خواهد رسید.مدیرعامل گروه خودروسازی سایپا با اعلام اینکه شرکت پارس خودرو به 
ماهیت گذشته خود که عرضه خودرو مجلل به بازار است، بر می گردد، تصریح کرد: به 
زودی خودروی چانگان یونی وی هیبرید )UNI-V( که یک محصول بســیار مجلل، با 
تکنولوژی بالا و فول مزایا است، توسط پارس خودرو  وارد کشور می شود.او با تاکید بر 
اینکه شرکت پارس خودرو ظرفیت تولید بیش از 250 هزار دستگاه خودرو را دارد که 
این امر بسیار ارزشمند است، افزود: پارس خودرو به دلیل ظرفیت و پتانسیل بالایی که 
دارد، می تواند در میان خودروسازان داخلی بیشترین میزان صادرات را داشته باشد؛ در 

این میان قرارداد صادرات خودروP90  با یکی از کشورها منعقد شده است.

شرکت فناوران نوآور سداد)فینوداد( به عنوان مرکز نوآوری بانک ملی و سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات رضوی)فاوا رضوی( با 
هدف ارائه خدمات نوآور و تسهیل کننده به زائرین حرم امام رضا)ع( تفاهم نامه همکاری امضا کردند.  به گزارش ایلنا، تفاهم نامه 
همکاری شرکت فینوداد و سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات رضوی در خصوص همکاری مشترک راه اندازی آکادمی فناوری 
نوین، سرمایه گذاری روی استارتاپ ها، هدایت و تجمیع تراکنش ها، زنجیره تامین،  طرح جامع زائر و همکاری های دیگر به امضای 
مدیران عامل شرکت فینوداد و سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات رضوی رسید. سید امیر حسین شبیری مدیرعامل فینوداد )مرکز نوآوری بانک ملی (: این تفاهم نامه 
با هدف فعال سازی توانمندی بانک ملی درحوزه ارائه خدمات با رویکرد فناوری مالی به آستان قدس و استفاده از بازار و ظرفیت های بالقوه و بالفعلی که در آستان وجود 
دارد امضا شده است. مجموعه فینوداد به عنوان مرکز نوآوری بانک ملی با هدف تزریق نوآوری فینتکی به سازمان ها، ارگان ها، شرکت ها و نهادهای مختلف باپشتوانه 
بانک ملی فعالیت می کند،  آستان قدس نیز به عنوان یکی از سازمان های مهم کشور که با سی میلیون زائر ارتباط دارد، درواقع با این هدف ما تصمیم گرفتیم که یک 
سری خدمات خاص مبتنی بر فناوری و نوآوری را از سمت بانک ملی به آستان قدس ارائه بدهیم قطعا راه اندازی سوپر اپلیکیشن خدمات دهی به زائرین حرم رضوی، 
همکاری در حوزه های فناوری مانند هوش مصنوعی و بلاکچین در دستورکار طرفین هست و انشالله که تجربه ی بهتری را بتوانیم با همکاری با آستان برای زائرین حرم 

رضوی به همراه بیاوریم که یک تجربه لذت بخش در واقع سفر به مشهد را داشته باشند و بتوانند سرویس های بهتر و متنوع تری را دریافت بکنند.

ســازمان امور مالیاتی کشور اعلام کرد: پانزدهم تیرماه، آخرین مهلت تسلیم 
اظهارنامــه مالیات بر ارزش افــزوده دوره اول )فصل بهار( 1402 اســت. به 
گــزارش ایلنا، مطابق قانون مالیات بر ارزش افزوده، مودیان مالیاتی مکلف به 
تســلیم اظهارنامه مالیات بر ارزش افزوده و پرداخت مالیات و عوارض متعلق 
حداکثــر تا 15 روز پــس از پایان هر دوره )فصل( اســت. مودیان مالیات بر 
ارزش افزوده با مراجعه به ســامانه درگاه ملی خدمات الکترونیک ســازمان 
امور مالیاتی به نشــانی اینترنتی my.tax.gov.ir نسبت به انجام تکالیف قانونی 

خود اقدام کنند.

۱۵ تیرماه؛ آخرین مهلت تسلیم توافقنامه همکاری فاوا رضوی با فینوداد بانک ملی
اظهارنامه مالیات بر ارزش افزوده

مدیر بنادر و دریانوردی غرب اســتان هرمزگان از رشد 
66 درصــدی ترانزیت نفتی و غیر نفتی در بنادر غرب 
اســتان هرمزگان و ترانزیت بیش از 47 هزار دســتگاه 
خودرو در بندرلنگه به عنوان چهار راه ترانزیت خودرو 
به کشــورهای آسیای میانه و عراق طی سه ماهه سال 
1402 خبر داد.به گزارش روابط عمومی مدیریت بنادر 
و دریانوردی بندرلنگه و غرب استان هرمزگان،"مرتضی 
ســالاری" در این رابطه اظهار داشت: طی دوره زمانی 
یاد شده، حجم ترانزیت کالاهای نفتی و غیرنفتی )که 
عمده آن محموله خودرو بوده است( به 110 هزار835 
تن رسید که نشانگر رشد 66 درصدی در همسنجی با 
مدت مشابه ســال پیش از آن است و همچنین بنادر 
غرب اســتان هرمزگان توانسته جایگاه سوم این بخش 

از عملیــات حمل و نقلی در ســطح بنــادر ایران را به 
خود اختصاص دهد.ســالاری ضمن اشاره به جابجایی 
47 هزار و 139 دســتگاه خودروی ترانزیتی با رشدی 
55 درصدی طی ســه ماهه ســال جاری افزود: تخلیه 
این تعداد خودروی ترانزیتی توسط 710 فروند شناور 
فلزی انجام گرفت که پس از تخلیه و انجام تشــریفات 
گمرکی  توســط 7 هزار و 856 کامیون حمل خودرو 
به مقاصد کشــورهای عراق و آسیای میانه بارگیری و 
حمل شدند.گفتنی است، بندرلنگه به عنوان قلب تپنده 
ترانزیت خودرو در ایران و چهار راهی امن برای ترابری 
دریایی و زمینی به کشــور های آســیای میانه و عراق 
جایگاه نخست این حوزه را از بین 29 بندر فعال کشور 

به خود اختصاص داده است.

طی سه ماهه سال 1402 در بنادر غرب استان هرمزگان صورت گرفت؛

رشد 66 درصدی ترانزیت نفتی و غیر نفتی در بنادر غرب استان هرمزگان
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گزیده خبر

پوتین: روسیه و بلاروس به  طور مشترک 
با تهدیدات خارجی مقابله می کنند

طبق اطلاعیه کرملیــن، ولادیمیر 
پوتین امروز )دوشنبه( به مناسبت 
"روز استقلال بلاروس" پیام تبریکی 
به رئیس جمهوری این کشور ارسال 
و تاکید کرد که روســیه و بلاروس 
به طور مشــترک با "تهدیدات جدی خارجی" مقابله می کنند. به گزارش ایسنا، 
بــه نقل از خبرگزاری تاس، در نامه تبریــک ولادیمیر پوتین، رئیس جمهوری 
روسیه به الکساندر لوکاشنکو، رئیس جمهوری بلاروس آمده است: روابط دوستانه 
و برادرانه و حمایت های متقابل در ســال های سخت جنگ همچنان به عنوان 
اســاس و پایه قابل اعتمادی برای روابط روسیه-بلاروس تلقی می شوند. پوتین 
خاطر نشــان کرد: "روز اســتقلال" نه تنها برای بلاروسی ها حائز اهمیت است 
بلکه برای روس ها هم مهم به شــمار می رود زیرا ایــن رویداد با یک واقعه مهم 
در تاریخ مشترک کشــورها پیوند می خورد؛ آزادی مینسک از دست متجاوزان 
آلمانی-فاشیست. او در این پیام تاکید کرد: مطمئن هستم که با افزایش روابط 
دوجانبه و تقویت اتحادیه روســیه-بلاروس قادر خواهیم بود بر سختی ها فائق 
شــویم و منافع مشــروع خودمان را در عرصه بین المللی تضمین کنیم تا بدین 
ترتیب به طور مشــترک با تهدیدات جدی خارجی مقابله کنیم. پوتین در پایان 
برای همتای بلاروســی خود آرزوی موفقیت، ســلامتی و برای مردم این کشور 

شادی و شکوفایی آرزو کرد.

وقوع زلزله ۶ و ۲ دهم ریشتری در 
جنوب غرب اندونزی

زمین لرزه ای به بزرگای ۶ و ۲ دهم ریشتر امروز -دوشنبه- جنوب غرب 
اندونزی را لرزاند. به گزارش ایلنا به نقل از روســیا الیوم، زمین لرزه ای به 
بزرگای  ۶ و ۲ دهم در مقیاس ریشتر امروز -دوشنبه- استان »پاپوآ« در 
جنوب غربی اندونزی را لرزاند. بر اســاس گزارش ســازمان هواشناسی و 
ژئوفیزیک اندونزی، این زمین لرزه در عمق ۳۳ کیلومتری زمین رخ داده 
است و احتمال وقوع سونامی وجود ندارد. همچنین گزارشی از خسارت ها 
یا تلفات جانی منتشر نشده است. سازمان زمین شناسی آمریکا نیز اعلام 
کــرد که مرکز ایــن زمین لرزه در ۱۳۵ کیلومتــری جنوب غرب منطقه 

»آپیپورا« در شهر »جایاپورا«، مرکز استان پاپوآ رخ داده است.

هشت شهید و ده ها زخمی در حمله زمینی و هوایی اشغالگران به جنین و مقابله مقاومت
وزارت بهداشت فلسطین اعلام کرد، در حمله نظامیان صهیونیست 
به شــهر و اردوگاه جنین در کرانه باختری هشــت تن شهید و 
ده ها تن دیگر زخمی شــدند. همچنین یک جوان فلسطینی بر 
اثر اصابت گلوله نظامیان صهیونیست به سرش در استان رام الله 
شهید شــد. منابع مطلع امروز به شبکه الجزیره گفتند: مقاومت 
در نوار غزه به طرف هــای بین المللی پیامی مبنی بر لزوم توقف 
فوری تجاوزات به جنین ارسال کرده است. طبق گفته این منابع، 
مقاومت نوار غزه به این طرف ها اعلام کرده است که اگر اسرائیل 
تجاوزات خود را متوقف نکند، وضعیت تنش به شکل گسترده ای 
تشدید خواهد شد.  این منابع همچنین گفتند: مقاومت در پیام 
خود به طرف های بین المللی تاکید کرد که می تواند به شیوه های 
مختلف و در مکان مناســب به این جنایت پاسخ دهد. همچنین 
رســانه های فلســطین اعلام کردند که محمــود عباس، رئیس 
تشکیلات خودگردان فلســطین عصر امروز نشست فوری را در 
سطح رهبری فلسطین برگزار می کند. طبق اعلام این رسانه ها 
قرار است که در این نشست تجاوز صهیونیست ها به جنین مورد 
بررســی قرار بگیرد. تیپ جنیــن در تازه ترین بیانیه خود درباره 
تحولات درگیری در این شهر اعلام کرد که نیروهای آن از صبح 

امروز ضربات منحصر به فردی را به صهیونیست ها وارد کرده اند.
در این بیانیه آمده است: در عملیات فلسطینی ها برای اولین بار 
از بمب هــای »طارق۱« برای انفجــار خودروهای نظامیان رژیم 
اشــغالگر استفاده شــد. با ادامه درگیری ها در جنین رسانه های 
فلســطین از وضعیت وخیم برخی مجروحــان خبر داده و اعلام 
کرده اند که نظامیان اســرائیلی مانــع از ورود آمبولانس ها برای 
انتقال مجروحان می شوند. در همین راستا، هلال احمر فلسطین 
اعلام کرد: ما خواســتار ایجاد یک گذرگاه امن برای خارج کردن 
مجروحان از اردوگاه جنین هستیم. در بیانیه هلال احمر فلسطین 
آمده اســت: ما در حال هماهنگی با صلیب سرخ و سازمان های 
بین المللی هســتیم تا اســرائیل را مجبور به بــاز کردن گذرگاه 
امن کنیم، زیرا تعداد مجروحان رو به افزایش اســت. شبکه ۱۲ 
تلویزیون رژیم صهیونیســتی نیز اعلام کرد که بنیامین نتانیاهو، 
نخست وزیر رژیم صهیونیستی ســاعت ۱۳ امروز به وقت محلی 
نشســتی را برای بررســی اوضاع امنیتی با حضــور فرماندهان 
دستگاه های امنیتی این رژیم برگزار می کند.روزنامه عبری زبان 
»یدیعوت آحارونوت« اعلام کرد که یک نظامی صهیونیســت در 
درگیری با نیروهای مقاومت در جنین مجروح شــده اســت. در 
همین راستا، تیپ گردان های شهید عزالدین قسام در شهر جنین 
نیز اعلام کرد که درگیری مســلحانه شدیدی میان نیروهای این 

تیپ و صهیونیســت ها در اطراف اردوگاه جنین در جریان است. 
پنج شهید و ده ها زخمی در حمله زمینی و هوایی اشغالگران به 
جنین و مقابله مقاومت. نیروهای مقاومت. همچنین گردان های 
ســرایا القدس نیز اعلام کرد که دومین پهپاد اسرائیل را بر فراز 
اردوگاه جنین ســرنگون کرده اســت. یک منبع میدانی نیز در 
گفت وگو با شــبکه المیادین اعلام کرده است که نیروهای رژیم 
صهیونیســتی پس از حمله غافلگیر کننده اولیــه دیگر قادر به 
پیشروی نیســتند. وی گفت: حمله غافلگیر کننده اولیه بامداد 
امروز منجر به شکســت نیروهای مقاومت در جنین نشده است 
و آنهــا علی رغم امکانات محدود اما به صورت برنامه ریزی شــده 
و منظم به مبارزه ادامه می دهند. پنج شــهید و ده ها زخمی در 
حمله زمینی و هوایی اشــغالگران به جنین و مقابله مقاومت این 
منبع افزود: بمب های مقاومت بزرگ ترین چالش و مشــکل برای 
ارتش رژیم اشغالگر در این حمله است و نظامیان اسرائیل با یک 
مقاومت جدی مواجه شــده اند. منابع خبری فلســطین با اعلام 
ادامه درگیری ها در محله های مختلف جنین از ســرنگونی یک 
پهپاد رژیم صهیونیســتی خبر دادند. خبرگزاری شهاب در این 
باره اعلام کرد که نیروهای مقاومت فلســطین موفق به رهگیری 
یک پهپاد ارتش رژیم صهیونیستی در محله »الدمج« شهر جنین 
و شده و آن را ســرنگون کردند. در همین حال، برخلاف ادعای 
ارتش رژیم صهیونیســتی که اعلام کرده است هدف از تجاوز به 

جنین کشف مکان های تولید سلاح و مواد منفجره است، اما منابع 
اسرائیلی مطلع از روند این حمله اعلام کرده اند که نظامیان ارتش 
اســرائیل تا بدین لحظه موفق به کشــف هیچ سلاح و یا سکوی 
پرتاب راکت نشــده اند. تیپ جنین وابســته به گردان های سرایا 
القدس، شــاخه نظامی جنبش جهاد اسلامی در بیانیه ای از آغاز 
عملیات »بأس جنین« برای پاســخ به تجاوز رژیم صهیونیستی 
به شهر و اردوگاه جنین خبر داده است. در بیانیه این تیپ آمده 
است: بر ادامه نبرد تاکید می کنیم و به مردم و مقاومت اطمینان 
می دهیم که در بهترین شــرایط هســتیم و روحیه مجاهدان ما 
در بهترین حالت اســت و دست مجاهدان در میدان نبرد، دست 
برتر باقی خواهد ماند. تیپ جنین همچنین در بیانیه خود تاکید 
کرد: جهاد ادامه دارد و ســلاح ما در تمامی جبهه ها آماده است.

این تیپ همچنین از انفجار چند خودروی صهیونیست ها در این 
حمله خبر داد. تیپ جنین در این باره اعلام کرد: مواد منفجره ای 
که برای انفجار خودروهای نظامیان رژیم اشــغالگر اسرائیل مورد 
اســتفاده قرار گرفته، برای نخستین بار عملیاتی شده اند. احزاب 
ملــی در رام الله و البیره نیز در بیانیه ای از همه مردم، بخش ها و 
نهادهای فلسطین خواستند به خیابان ها بیایند و از حق خود در 
مقابل رژیم صهیونیســتی دفاع کنند. این احزاب خواستار اعلام 
بســیج و حرکت به سمت نقاط تماس با اشــغالگران شدند. در 
این بیانیه آمده اســت: آنچه امروز در جنین اتفاق می افتد، یک 

جنگ آشکار بوده که هدف آن ضربه زدن به مبارزات ملی مشروع 
ملت ما برای به دست آوردن آزادی و استقلال است. ارتش رژیم 
صهیونیستی در بیانیه ای اعلام کرد، قصد ندارد اردوگاه جنین را 
اشــغال کند. این در حالی اســت که وزیر جنگ این رژیم تاکید 
کرده، وزارت جنگ برای هر سناریویی آماده است. به نقل از روسیا 
الیوم، ســخنگوی ارتش رژیم صهیونیستی اعلام کرد، ارتش در 
حال انجام اقدامات نظامی داخل شهر و اردوگاه جنین است و با 
حمله به زیرساخت ها، بازداشت فعالان، حمله به مقرها و اتاق های 
عملیات و مصادره تسلیحات، روی شکست فعالیت های گروه های 
فلسطینی در جنین متمرکز شده است. وی مدعی شد: در طول 
دو سال گذشته، حدود ۵۰ حمله تیراندازی از جنین انجام شده 
اســت. حدود ۱۹ نفر پس از انجام عملیات به اردوگاه جنین به 
عنــوان پناهگاه فرار کردند. یک خبرنــگار نظامی هم به روزنامه 
یدیعــوت آحارونوت گفت، برنامه ریزی بــرای انجام این عملیات 
نظامی از یک ســال پیش شروع شــده، بارها اصلاح و به تعویق 
افتاده است. یک مسئول نظامی رژیم صهیونیستی هم امروز فاش 
کــرد، این رژیم دولت آمریکا را در جریان این عملیات نظامی در 
جنین قرار داد اما زمان آن را اعلام نکرده بود. ســخنگوی ارتش 
رژیم صهیونیستی اعلام کرد ارتش این رژیم یگان های ویژه خود 
را در اردوگاه جنین مســتقر کرده و با تفتیش چند خانه در این 
اردوگاه، ده ها فلسطینی را بازداشت کرده است. به گزارش ایسنا، 
به نقل از خبرگزاری فلســطینی ســما، در حالی که ارتش رژیم 
صهیونیســتی از عملیات نظامی گسترده ای به نام »باغ و خانه« 
به منظور هدف قرار دادن جنین خبر داده، بامداد امروز در حمله 
هوایی و زمینی رژیم صهیونیســتی به شهر جنین و اردوگاه آن، 
هشــت شهروند فلسطینی شهید و دستکم ۵۰ تن دیگر مجروح 
شــدند که حال چند نفرشــان وخیم اســت. پنج شهید و ۲۵ 
زخمی در حمله زمینی و هوایی اشــغالگران به جنین/ شهادت 
یک فلســطینی در رام الله ســه تن از شهدا سمیح فراس ابوالوفا 
)۲۱ ساله(، اوس هانی حنون، حسام ابوذیبه هستند. منابع محلی 
اعلام کردند که ارتش رژیم صهیونیســتی ۱۰۰۰ تن از نیروهای 
خود را به سمت جنین اعزام کرده و حمله نظامی گسترده ای به 
این منطقه آغاز شده است. هواپیماهای اشغالگران چندین سایت 
را در اردوگاه جنین بمباران کردند و این حملات باعث جراحات 
مختلف شد. به گزارش مرکز اطلاع رسانی فلسطین، هواپیماهای 
اســرائیلی در آغاز عملیات نظامی علیه جنین خانه ای را در این 

شهر با دو موشک هدف قرار دادند.

سفر دبیر شورای امنیت ارمنستان به آمریکا
به گزارش ایلنا به نقل از رویترز، »آرمن گریگوریان« دبیر شورای امنیت ارمنستان به 
آمریکا سفر می کند.  وی بناست فردا - سه شنبه- به واشنگتن سفر کند.  گریگوریان 
طی این سفر با »جیک ســالیوان«، مشاور امنیت ملی کاخ سفید دیدار و گفت وگو 

خواهد کرد. 

رئیس کمیته دفاعی دومای روسیه امروز دوشنبه گفت، خروج گروه واگنر از کمپین نظامی مسکو در اوکراین تاثیری بر پتانسیل 
رزمی روســیه نمی گذارد. به گزارش ایســنا، آندری کارتاپولوف، رئیس کمیته دفاعی مجلس ســفلی پارلمان روسیه )دوما( به 
خبرگزاری دولتی تاس گفت که نظامیان روسی توانستند بدون حضور شبه نظامیان واگنر که به تازگی دست به کودتایی نافرجام 
زدند، حمله جدید اوکراینی ها را دفع کنند. او با بیان اینکه خروج شبه نظامیان واگنر از کمپین نظامی مسکو تاثیری بر عملیات 
کشورش در اوکراین نمی گذارد، ادامه داد: به موج جدیدی از بسیج نیروها نیازی نخواهد بود. چند روز پس از شورشی که باعث نگرانی رئیس جمهوری روسیه از وقوع 
جنگ داخلی شــد، گروه واگنر همچنان در سراســر این کشور عضو جدید استخدام می کند. حتی یوگنی پریگوژین، رهبر واگنر هم از پیگرد مصون مانده و ظاهرا به 
بلاروس رفته است، هرچند ردگیری جت شخصی او حاکی از آن است که هواپیمایش سه شنبه گذشته در حال پرواز به روسیه بود. آندری کارتاپولوف، رئیس کمیته 
دفاع پارلمان روسیه همچنین پنج شنبه گفت که به پریگوژین قبلا هشدار داده شده بود که ضرب الاجلی که وزارت دفاع برای واگنر تعیین کرده قابل مذاکره نیست.

کارتاپولوف با توصیف شورش این گروه به عنوان خیانت گفت: »وزارت دفاع گفته بود همه اعضای گروه باید قرارداد استخدامی با وزارت دفاع امضا کنند و همه شروع 
به این کار کردند غیر از آقای پریگوژین.«او با اشاره به جنگ علیه اوکراین گفت: »به پریگوژین اطلاع داده شد که اگر چنین قراردادی امضا نشود، واگنر نخواهد توانست 

در عملیات نظامی ویژه شرکت کند و همچنین هیچ گونه منابع مالی یا تجهیزاتی هم دریافت نخواهد کرد.«

وکلای چندین خانواده افغان در جریان تحقیق و تفحص دولت انگلیس فاش کردند که نیروهای ویژه از یگان  هوایی ارتش انگلیس، 
بالغ بر ۸۰ غیرنظامی افغان را در جریان عملیات هایشان در سال های ۲۰۱۰ تا ۲۰۱۳ در افغانستان تنها بر مبنای اصل از بین بردن 
تمامی مردانی که در محدوده سنی جنگیدن قرار داشتند، به شکلی خودسرانه کشتند. به گزارش ایسنا، روزنامه گاردین فاش کرد، 
یکی از این سربازان ویژه ارتش انگلیس شخصا در طی یک دوره ماموریت شش ماهه و در چارچوب سیاست کشتن "همه مردان 

در رده سنی جنگیدن" بالغ بر ۳۵ افغان را صرف نظر از این که اصلا تهدیدی ایجاد کرده باشند، کشت. طبق این گزارش، نیروهای ویژه انگلیسی این مردان افغان را 
زمانی که اسلحه همراه داشته باشند از اعضای خانواده جدا کرده و می کشتند اما در پنج حادثه، تعداد کسانی که کشته شدند بیشتر از تعداد اسلحه های کشف شده بود.

این ادعاهای جدید در سندی ذکر شده که گروه حقوقی "لی دی" به تیم تحقیق جدیدی گفته اند که درباره جرایم سربازان نیروی هوایی سلطنتی انگلیس )اس .ای.اس( 
در افغانستان رسیدگی می کند. برخی مقام های ارشد ارتش انگلیس در ایمیل هایی در آن زمان هشدار داده بودند که "به نظر می رسد بی اعتنایی به جان غیرنظامیان 
برای این نیروها عادی شده است." اما یک تحقیق داخلی صورت گرفته در سال ۲۰۱۱ تغییری را در الگوی این کشتارها ایجاد نکرد. وکلای این خانواده ها قتل های 
مشکوک این نیروهای ویژه را در بازه ژوئن ۲۰۱۱ تا مه ۲۰۱۳ ثبت کردند از جمله این که در یک یورش نیروهای اس.ای.اس که منجر به کشته شدن چهار تا پنج 

افغان شد تنها یک نارنجک یافت شد.

روسیه: خروج واگنر تاثیری بر عملیات نظامی مسکو در 
اوکراین ندارد

افشای کشتار خودسرانه دست کم ۸۰ غیرنظامی افغان به 
دست نیروهای انگلیسی



روزنامه اقتصادی ، سیاسی ،اجتماعی، فرهنگی، صبح ایران

سه شنبه 13 تیر 1402  15 ذی الحجه 1444  4 جولای 2023

8 صفحه    سال نوزدهم    شماره  5215

info@sobh-eqtesad.ir

www.sobh-eqtesad.ir

تحریریه :44253450    روابط عمومی :44253448    فکس : 44253395   بازرگانی : 9-44253335    توزیع : 44253450   فکس : 44253234    توزیع: موسسه سخن گستر    چاپ: امید نشرو چاپ ایرانیان  

 تهران، بلوار مرزداران ، انتهای خیابان گلستان ، کوی پژوهش پلاک 13   کد شبا :2008-654     کد پستی :1463777746صاحب امتیاز : موسسه سخن گستر  مدیر مسئول : فاطمه لشکری

وزیر فرهنگ و ارشــاد اســامی و معاون هنری این وزارتخانه با حضور در 
جشــنواره نمایش عروســکی تهران مبارک، نکاتی را درباره این جشنواره، 
بودجــه تئاتر و حریم مجموعه تئاتر شــهر بیان کردند. وزیر ارشــاد گفت: 
به زودی مراحل ســاخت حریم مجموعه تئاتر شــهر اتفــاق خواهد افتاد.

به گزارش ایسنا، محمد مهدی اســماعیلی، وزیر ارشاد با همراهی محمود 
سالاری، معاون هنری این وزارتخانه شامگاه یکشنبه، یازدهم تیرماه با حضور 
در تالار ســایه مجموعه تئاتر شهر به تماشــای نمایش »آقا محمد« که از 
بوشــهر در این دوره از جشنواره شرکت دارد، نشستند.قرار بود اجرای دوم 
این نمایش ســاعت ۲۰ روی صحنه برود اما به دلیل حضور وزیر ارشاد در 
برنامــه ای دیگر در بنیاد ملی بازی های رایانــه ای، او دیرتر از زمان مقرر به 
مجموعه تئاتر شهر رسید و این اثر نمایشی با حدود ۴۰ دقیقه تاخیر روی 
صحنه رفت.در حاشــیه این دیدار، وزیر ارشاد با اشاره به تامین بودجه لازم 
و آغاز ســاخت و ســاماندهی حریم تئاتر شهر، تاکید کرد که برای حمایت 
از برنامه هــای تئاتری هیــچ محدودیتی نداریم.او بعد از تماشــای نمایش 
»میرزامحمد« از بوشــهر که نوشته عقیل جماعتی و کار قاسم تنگسیرنژاد 
است، از عوامل برگزاری جشنواره و هنرمندان تشکر کرد و گفت: حضور ما 
در نوزدهمین جشنواره نمایش عروسکی تهران-مبارک برای گفتن خداقوت 
به برگزارکنندگان جشــنواره و هنرمندان بود.وزیر ارشاد با اشاره به موضوع 
این نمایش که برای تماشــاگران بزرگسال اجرا شد، ادامه داد: نمایشی هم 
که به تماشای آن نشسته بودیم، یکی از داستان های ممتاز تاریخی و روایتی 
از ایستادگی شیرزنان ایرانی برابر دشمنان بود.اسماعیلی افزود: خدارا شکر 
امسال جشنواره نمایش عروســکی تهران-مبارک با استقبال خوبی مواجه 
شده است و امیدواریم این رونق در حوزه تئاتر و بخش های هنری را بیشتر 
داشته باشیم. اسماعیلی درباره کمبود بودجه تئاتر گفت: در اولین روزهای 
مســئولیت بنده در وزارت ارشاد به هنرمندان تئاتر قول دادیم تا مشکات 
بودجه رفع شود. با این حال سال گذشته، تئاتر پررونق ترین دوران خودش 
را سپری کرد و در جشنواره تئاتر فجر ما این استقبال را دیدیم. برنامه اصلی 
ما در وزارت فرهنگ و ارشــاد اسامی این است که از تئاتر به صورت ویژه 
حمایت شــود. به همکاران مان در معاونــت امور هنری و اداره کل هنرهای 
نمایشــی گفتم که هیچ محدودیتی در حمایت از برنامه های تئاتری نداریم 
چراکه تئاتر نشان دهنده عظمت تاریخی و فرهنگی این کشور است. در این 
راستا نه تنها تهران بلکه همه شهرستان ها نیز مورد حمایت قرار گرفتند که 
نمونه بسیار خوب آن برگزاری جشنواره تئاتر منطقه ای بود.وزیر ارشاد درباره 
صحبت های دبیر جشــنواره عروسکی تهران-مبارک مبنی بر تحقق بودجه 
این جشــنواره، گفت: هادی حجازی فر از هنرمندان خوب تئاتر و سینما و 
تلویزیون ایران اســت. ما تاش مان را کردیم که به وظیفه مان عمل کنیم و 
امیدواریم همیشه به وعده های مان عمل کنیم و در کنار هنرمندان باشیم. 
اسماعیلی همچنین درباره وضعیت حریم مجموعه تئاتر شهر که مدت هاست 
بحث آن مطرح اســت و به دغدغه فعالان و هنرمندان عرصه تئاتر کشــور 
تبدیل شــده، توضیح داد: الحمدلّل بودجه لازم فراهم شــده است و اولین 
اقدامی هم که صورت گرفته، ساماندهی اطراف مجموعه تئاتر شهر اسا که 
توســط شهرداری در حال انجام است. همچنین در ارتباط با این موضوع با 
وزارت میراث فرهنگی توافقاتی انجام شده است. به واسطه تاریخی بودن این 
مجموعه تمهیدات لازم از محل اعتبارات وزارتخانه صورت گرفت و مراحل 
قانونی آن را پشــت سر گذاشتیم و به زودی مراحل ساخت حریم مجموعه 
تئاتر شــهر اتفاق خواهد افتاد. معاون هنری: الحمدلّل جشــنواره عروسکی 
دوره خوبی را ســپری می کند محمود ســالاری، معاون امور هنری هم در 
حاشیه حضور در جشنواره عروسکی تهران-مبارک گفت: جشنواره نمایش 
عروسکی دوره خوبی را سپری می کند.  بنا بر اعام روابط عمومی اداره کل 
هنرهای نمایشی، محمود سالاری درباره برگزاری نوزدهمین دوره جشنواره 
بین المللی نمایش عروسکی تهران- مبارک گفت: جشنواره نمایش عروسکی 
تهران-مبارک یکی از جشــنواره های معتبر جمهوری اسامی ایران است و 
هرچه با عظمت تر و بزرگ تر برگزار شود، مایه مباهات است. به  شخصه شاهد 
استقبال مخاطبان و گروه های نمایشی از این جشنواره هستم که الحمدلّل 
دوره خوبی را سپری می کند. او نیز درباره مسئله حریم مجموعه تئاتر شهر 
، پس از اینکه وزیر فرهنگ و ارشــاد اســامی خطاب به خبرنگاران گفت 
می توانید از آقای ســالاری جویای جزئیات این مســئله شوید، گفت: طرح 
حریم مجموعه تئاتر به وزارت میراث فرهنگی و گردشگری ارسال و رایزنی ها 
نیز با شــهرداری انجام شده است و در انتظار تاییدیه های نهایی هستیم تا 

عملیات اجرایی حریم مجموعه تئاتر شهر عملی شود.

وعده وزیر ارشاد درباره 
ساخت حریم تئاتر شهر

گنجینه

ورزشی

تخت گاز

از هر دری خبری

@sobheqtesad @sobheqtesad sobhe-qtesad

آنچه که می نمایی هستی!؟

معرفی کامل بی وای دی U8، شاسی بلند لوکس چینی

بی وای دی یانگ وانگ U8 شاسی بلند الکتریکی لوکس و بزرگی با ۱۱۰۰ اسب بخار قدرت است که قیمت آن از ۱۶۰ هزار دلار شروع 
می شود. در نمایشگاه شانگهای بی وای دی از شاسی بلند برقی و لوکس جدید خود بنام یانگ وانگ U8 به طور کامل رونمایی و قیمت 
آن را اعام کرده است. یانگ وانگ برند سطح بالای بی وای دی برای مدل های الکتریکی است که تاکنون دو خودرو شامل شاسی بلند 
U8 و سوپرکار U۹ را معرفی کرده است. U8 که روی پلت فرم جدید E۴ ساخته شده است، با ۵,۳۱۹ میلی متر طول، ۲,۰۵۰ میلی متر 
عرض و ۱,۹۳۰ میلی متر ارتفاع و فاصلهٔ محوری ۳,۰۵۰ میلی متر، شاسی بلند بزرگی است. این خودرو به چهار موتور الکتریکی مجهز 
اســت که هرکدام ۲۲۵ اسب بخار قدرت و ۳۲۰ نیوتن متر گشتاور دارند. این یعنی U8 مجموعاً ۱۱۰۰ اسب بخار قدرت و ۱۲8۰ 
نیوتن متر گشتاور خواهد داشت و درنتیجه می تواند ظرف تنها ۳ ثانیه از صفر به سرعت صد کیلومتر بر ساعت برسد. این شاسی بلند 
لوکس چینی همچنین از ویژگی های هیجان انگیز زیادی هم برخوردار است که ازجملهٔ آن ها می توان به قابلیت چرخش ۳۶۰ درجه 
و حرکت خرچنگی، توانایی شــناور شــدن در آب و سیستم تعلیق پیشرفته اشاره کرد. برد U8 نیز به ۱۰۰۰ کیلومتر می رسد و از 

قابلیت شارژ سریع برخوردار است که از ۳۰ تا 8۰ درصد باطری ها را ظرف ۱8 دقیقه شارژ می کند.

افشاگری دیرهنگام درباره بکام
مایکل اوون اعتراف کرد زمانی که با دیوید بکام در رئال مادرید هم تیمی بود رابطه خوبی با این بازیکن نداشت. به گزارش ایسنا و به نقل 
از اسپورت بایبل، مایکل اوون و دیوید بکام از بزرگ ترین نام های فوتبال انگلیس اند و هر دو دوران درخشانی را به ترتیب در لیورپول و 
منچستریونایتد داشتند. اوون تنها ۱8 سال داشت که گل معروفش را مقابل آرژانتین در جام جهانی ۱۹۹8 به ثمر رساند؛ در حالی که 
بکام ۱۷ ساله بود که اولین بازی اش را در تیم ملی انگلیس انجام داد. دیوید بکام پس از درگیری با سر آلکس فرگوسن در سال ۲۰۰۳ 
اولدترافورد را به مقصد رئال مادرید ترک کرد و یک ســال بعد اوون نیز به رئال پیوست. به ندرت دیده می شد که بازیکنان انگلیسی در 
خارج از کشور بازی کنند؛ چه رسد به اینکه دو بازیکن در یک باشگاه بازی کنند و همین موضوع باعث شد هواداران تصور کنند دیوید 
بــکام و مایــکل اوون رابطه خوبی با هم دارند. به گفته اوون این دو به ندرت خارج از زمین فوتبال با هم صحبت می کردند. مایکل اوون 
درباره حضورش با دیوید بکام در رئال مادرید گفت: درست است که در یک تیم بودیم ولی خارج از زمین حرف خاصی بین ما ردوبدل 
نمی شد و رابطه گرمی با هم نداشتیم. خیلی وقت ها فقط همدیگر را در حین تمرین می دیدیم. من و دیوید اشتراکات کمی با هم داشتیم. 
اوون در بخش دیگری از صحبت هایش با اشاره به تفاوت سبک زندگی اش با سبک زندگی دیوید بکام گفت: هیچ وقت دوست نداشتم 
لباس های مد روز بپوشــم یا در برنامه های اجتماعی شرکت کنم. از سوی دیگر، دیوید و ویکتوریا هر دو سوپراستار بودند. آنها از منظر 

اجتماعی در یک جو کاماً متفاوت نسبت به من بودند.

پیشنهاد

چهره روز

کتاب تسلی بخشی های فلسفه

کتاب تسلی بخش های فلسفه یکی از لذت بخش ترین 
کتابهایی است که هر فلسفه دوست و فلسفه ندوستی 
خواهد خواند. این کتاب بیشتر از آنکه بیانی فلسفی با 
کلماتی قلمبه سلمبه داشته باشد زندگی پنج فیلسوف 
را رودر روی باورهایشان قرار میدهد تا به ما در مقابله با 
مشکات زندگی کمک کند. تا به ما بگوید اپیکور لذت 
طلب از چه لذت میبرد؟ تا بگوید تفسیر مونتنی از علم 
و خرد چیست؟ تا بگوید سقراط و شوپنهاور از چه روی 
مطرود بودند؟ یا چرا نیچه سختی را پلکانی برای آرامش 
میدانست؟ مسلما برای کســانی که فلسفه را بصورت 
جدی دنبال میکنند کتاب چیز زیادی نخواهد داشت. 
وقتی عشق ما را در هم شکسته ، تسلی بخش است که 
بشنویم خوشــبختی هرگز جزئی از برنامه نبوده است. 
فقط یک اشتباه مادرزادی وجود دارید، و آن این است که می پنداریم زندگی می کنیم تا خوشبخت 
باشیم… تا زمانی که بر این اشتباه مادرزادی پافشاری کنیم جهان پر از تناقض به نظرمان می رسد؛ 
زیرا در هر قدمی، در مسائل کوچک و بزرگ، مجبوریم این امر را تجربه کنیم که جهان و زندگی قطعا 
به منظور حفظ زندگی سرشار از خوشبختی آرایش نیافته اند. به همین دلیل سیمای تقریبا همه افراد 
ســالخورده حاکی از احساســی است که ناامیدی خوانده می شود. سقراط ما را ترغیب می کند که از 
اطمینان مردم نترسیم، مردمی که نمی توانند به پیچیدگی های زندگی خود، احترام بگذارند و دیدگاه 
های خود را بدون دقتی حداقل به اندازه دقت یک کوزه گر )در حرفه خود(، صورت بندی می کنند. 
آنچه بدیهی و »طبیعی« خوانده می شود به ندرت چنین است. تشخیص این امر باید به ما بیاموزد که 
دریابیم جهان انعطاف پذیرتر از چیزی است که به نظر می رسد، زیرا دیدگاه های تثبیت شده، اغلب نه 
از طریق فرایند استدلال بی عیب و نقص بلکه از طریق قرن ها آشفتگی فکری ظاهر شده اند. ممکن 

است دلایل خوبی برای شکل و وضعیت فعلی امور وجود نداشته باشد.

آیدین آغداشلو

آیدین آغداشــلو در 8 آبان ۱۳۱۹ در شهر زیبای رشت چشم 
به جهان گشــود. آغداشــلو عاوه بر نقاشی توانست نویسنده، 
گرافیســت و حتی منتقد فیلم و تصویرگری کتاب های درسی 
هم باشد. از آثار مهم ی این هنرمند ایرانی می توان به خاطرات 
انهدام، فاجعه آخرالزمان ،هویت، شفاعت فرشتگان و ….  اشاره 
کرد. او مدتی از مدیران موزه هنرهای معاصر تهران و موزه رضا 
عباسی بود. آغداشلو تاکنون تنها دو بار در ایران نمایشگاه فردی 
برگزار کرده است؛ نخستین آن در سال ۱۳۵۴ در انجمن ایران 
و آمریکا در تهران بود و دومین بار در آبان ۱۳۹۳ در گالری اثر. 
او همچنین نوشته هایی در نقد هنری و سینمایی، پژوهش های 
تاریخ هنر، و ســفرنامه انجام داده اســت. پس از انقاب ۱۳۵۷ 
ایران آغداشــلو برای مدتی بیکار بود ولی ســال ۱۳۵8 به کار 
گرافیک روی آورد و بعداً در سال های آغازین دهه ۱۳۶۰، برای 
دو فیلم تاریخچه خط و کارگاه های ســنتی برای صدا و سیمای جمهوری اسامی تحقیق کرد و فیلمنامه نوشت و 
کاس های نقاشــی راه انداخت. در ۱۳۶۲، وی در ساختن مجموعه »به سوی سیمرغ« دربارهٔ تاریخ نقاشی ایران از 
آغاز تا ســده چهاردهم قمری با صدا و ســیما همکاری داشت. آغداشلو در تابستان ۱۳۹۹ حین جنبش ایرانی من 
هم به سو استفادهٔ جنسی از چندین شخص متهم شده است. او این اتهامات را رد کرده است. آیدین آغداشلو، فرزند 
محمد بیک آغداشلو )حاجی اوف( و ناهید نخجوان،در سال ۱۳۱۹ خورشیدی در محلهٔ آفخرای شهر رشت به دنیا 
آمد.پدرش از مهاجران قفقازی و عضو حزب مســاوات قفقاز بود و خاندان وی نیز نام خانوادگی خود را از نام شــهر 
کوچک آغداش گرفته اند.مادرش نوه بهمن میرزا پسر عباس میرزا بود.پدر آغداشلو با دیدن استعداد وی در نقاشی او 
را برای نخستین بار پیش حبیب محمدی، نقاش اهل رشت و معلم نقاشی برد. وی ۱۱ ساله بود که پدرش را از دست 
داد، پس از آن به همراه مادرش به تهران رفت و در سال ۱۳۳۲ وارد دبیرستان جم در محله قلهک شد.در آنجا در 
کاس های نقاشی موسیو بازیل نام نوشت. در شانزده سالگی به کار و فراگیری طراحی گرافیک در مؤسسه تبلیغاتی 

»آشنا« با حقوق ماهی سیصد تومان پرداخت و چندی بعد در بخش تبلیغاتی روزنامه اطاعات مشغول به کار شد

فرهنگ

علیرضا قربانی در جریان کنســرت های خود در تهران 
دربــاره گوش دادن بــه یکی از قطعــات اجرایی این 
کنســرت ها، به طرفداران خود پیشــنهادی ارائه کرده 
است. به گزارش ایسنا، علیرضا قربانی خواننده موسیقی 
ایرانی که این شب ها کنســرت او در کاخ سعدآباد در 
حال برگزاری اســت، درباره قطعه »می دانی تو« که بر 
اساس ساز و آواز طراحی شده و حال و هوای آن گفت: 
مرســوم شده است که در بســیاری از قطعات عزیزان 
حاضر با دوربین هایشــان فیلم می گیرند، ولی من یک 
پیشنهاد دارم که این قطعه را چون بر اساس ساز و آواز 
است و اشعار بسیار بسیار بی نظیر ابوسعید ابوالخیر و به 
روایتی برخی از اشعار منتسب به حضرت مولانا را دارد، 
بــا جان و دل گوش کنید و روح و دلتان را پرواز دهید. 
فکر می کنم اگر این قطعه و شعر عارفانه و عاشقانه آن که مناجات با حضرت حق است با تمرکز گوش 
دهید و دل بدان بســپارید باعث شــود روح تان سبک شود. او همچنین در میان اجرای قطعات خود با 
اشــاره به تیم ارکســتر و گروه اجرایی این تورکنسرت ها که پس از اجرا در چند شهر به تهران رسیده 
است، گفت: به خود می بالیم و افتخار می کنیم که در این فضای کم نظیر و شب های رویایی میزبان شما 
هستیم.  این هنرمند با اشاره به اینکه تمام سختی ها را به شوق دیدار با مردم پشت سر گذاشته است، 
بیان کرد: اگر امروز ما حس و حال بسیار خاصی داریم، قطعا این برگرفته از فضا و انرژی و حسی است 
که از شما می گیریم. در ادامه تور کنسرت و از شهرهای مختلف به تهران رسیدیم و باعث افتخار است 
که در خدمت مردم ایران هســتیم. قربانی درباره تنظیم این رپرتوآر به مدیریت هنری حســام ناصری 
توضیح داد: تاش ما بر این بوده قطعاتی را اجرا کنیم که هیچ وقت به صورت اجرای صحنه ای به ثمر 
ننشسته بود ولی سه قطعه هم از رپرتوآر قبلی صرفاً برای احترام به خواست مخاطبان اجرا می شود، زیرا 

این سه قطعه را خیلی طلب کردند و ما هم این خواسته را به دیده منت گذاشتیم.

پیشنهاد »علیرضا قربانی« به طرفدارانش
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